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El camp de futbol estara a puntal juny 

Presentació de 'L'Escola Parla' 

Visites guiades a la Fundació 

lronmans 

Silla con brazos 
fibra sintética 
C8rrefour tfr>a•l 
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• Estructura de acero 
· Color marrón 
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CEIP"Manuel Foguet": 25 anys d'un centre educatiu pioner 
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Intercambio musical 

Atletisme: dos vinarossencs pugen al podi 

Basquet 

Del 3 de marzo al 5 de mayo 

Llena de vida 
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Treba le m per Vin ' aros 

Presupuestos 
Sabemos que el Partido Popular ha 
presentado en el Ayuntamiento de Vi na ros, 
por registro de en t rada, unas propuestas 
concretas para incluir en los presupuestos 
del 201 O. 
También sabemos que el Equipo de 
Gobierno está dispuesto a aceptar sus 
demandas en los mismos, y así se lo ha 
hecho saber el Sr. Alcalde en rueda de 
prensa, evidentemente les ha puesto como 
condición que una vez aceptadas sus 
propuestas e incluidas en los presupuestos, 
mediante escrito se comprometan a aprobar 
dichos presupuestos municipales, para 
que exista una total transparencia y (poder 
hacer la prueba del algodón) de esta forma 
comprobaríamos que no se trata de un 
chantaje más y sí de la buena voluntad que 
el los constantemente pregonan (aunque 
lo hacen con la boca pequeña), lo que 
se pretende con esto es acabar con su 
vict imismo constante, y que no se les hace 
caso a ninguna de sus propuestas. 
Tenemos claro que el Partido Popular no está 
por la labor, que lo único que pretende es 
evitar la culminación de todos y cada uno de 
los proyectos que el Equipo de Gobierno tiene 
en marcha para poder hablar a continuación 
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de incumplimientos. 
En el Partido Popular viven inmersos en 
la desesperación constante, al ver que los 
gobiernos socia listas han invertido tres veces 
más en 7 años, que ellos en 8. 
La transformac ión consolidada y la que 
está comenzada, es visible y constatable, 
de aquí que utilicen de forma continuada la 
descalificación, el insulto, las mentiras y otras 
lindeces a las que nos tienen acostumbrados. 
Nosotros segu iremos trabajando a favor de 
una mejor ciudad, que aporte más calidad de 
vida a los ciudadanos de Vinaros. 
A la vista está como hecho consumado el Plan 
Zapatero que ha sido una realidad palpable 
con inversiones millonarias que han supuesto 
para Vinaros infraestructuras tan significativas 
como el mercado municipal, El Pirulí o la 
pista multiusos de Fora del Forat. Esta acción 
tiene su continuidad en el segundo plan con 
una inversión que supera los tres mi llones 
de euros, que supondrá la construcción del 
Centro de Día, primera fase de la residencia 
de la tercera edad y también un segundo 
proyecto que es el centro especial de empleo 
en el solar del ant iguo Pou de Mangrano. 
Y mientras tanto el cacareado Plan Confianza 
de Camps ni un euro para Vinaros. 
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¿A qué Balada 
nos creemos? 

www.ppvinaros.es 

Balada versión 1: 
El PVI se votará siempre a sí mismo 
Antes de las elecciones municipales de 2007 Javier 
Balada juró y perjuró que el PVI siempre se votaría 
a sí mismo como garantía de independencia 
y por principios. Incluso en la noche electoral 
ante las cámaras de Canal 56, y sabiendo ya los 
resultados, volvió a afirmar que su voto sería para 
el candidato del PVI. 

Balada versión 2: 
El PVI vota al PSOE para la alcaldía 
Tan sólo 3 semanas después la realidad era bien 
distinta. Balada, y el PVI, votaban al perdedor Jordi 
Romeu como alcalde a cambio de una dedicación 
exclusiva y mantener el mismo sueldo que durante 
los 4 años anteriores cuando era alcalde. Y esta 
afirmación no es del Partido Popular sino que la 
pronunció en el salón de plenos el mismo Javier 
Balada. ¿A qué Balada nos creemos? 

Balada versión 1: 
Las juntas de portavoces 11

SOn sólo dos ratos" 
Hace pocos días, y después de que el Partido 
Popular recogiera su envite de reducir las 
percepciones por asistencias de los concejales, 
Javier Balada afirmó que "los portavoces cobran 
1.000 euros por asistir a las juntas de portavoces 
que sólo duran dos ratos". 

Balada versión 2: 
Las juntas de portavoces, imprescindibles 
En cambio en julio de 2007, recién iniciada la 
legislatura, para Javier Balada y por extensión el 
PSOE, las juntas de portavoces serían "el eje de 
la legislatura para acabar con la crispación". Por 
aquel entonces el romance entre el bipartito y el 
BLOC acababa de iniciarse y había que justificar 
la creación de unas juntas que como se ha 

Juan Bautista Juan: 

"Seguimos sin presupuestos para el año 201 O. Al 
concejal de Hacienda no le deben cuadrar los números y 
ante el desastre que se avecina pretende que el Partido 
Popular sea cómplice de su horrenda gestión económica 

de los últimos años. El chantaje planteado por el 

alcalde es la última muestra de debilidad de un equipo 
de desgobierno perdido y enfangado. No solamente 

queremos negociar las inversiones del presupuesto. Si 

el ofrecimiento es sincero, lo primero que debe hacer el 
Equipo de Gobierno es sentarnos a todos los partidos 

en una mesa para negociar todas las partidas del 
presupuesto, pero si solamente plantean un chantaje o 
un trueque para salvarse la cara, que no cuenten con 
nosotros. Los ciudadanos no se lo merecen': 

comprobado no han creado sino más crispación 
por parte de un equipo de gobierno que está 
completamente desorientado y a la defensiva. ¿A 
qué Balada nos creemos? 

Balada versión 1: 
Un salario de 42.442,80 euros anuales 
El 31 de julio de 2007 el pleno aprobaba con los 
votos en contra del Partido Popular la dedicación 
exclusiva de Javier Balada con un sueldo anual de 
42,442,80 euros anuales, o lo que es lo mismo, más 
de 7 millones de pesetas anuales. Como podrá 
comprobarse realizando una simple división 3.536 
euros mensuales, que representan más de 500.000 
pesetas a final de mes. 

Balada versión 2: 
11Sólo" 2.200 euros mensuales 
En cambio ahora, en plena tormenta sobre las 
percepciones, Javier Balada afirma que su salario 
es de sólo 2.200 euros mensuales, o lo que es 
lo mismo, poco más de 24.000 euros al año. ¿Y 
los 18.000 euros de diferencia? ¿Se le olvidan a 
Javier Balada? ¿Se cree que los ciudadanos somos 
tontos? El sueldo aprobado por él mismo es de 
42.442,80 euros, ésta es la verdadera nómina de 
Javier Balada. ¿A qué Balada nos creemos? 

Balada versión 1: 
Plaza Jovellar 3, una obra legal 
En las obras de la plaza Jovellar 3, donde está de 
por medio el portavoz del PVI desde 2003 a 2007, 
Javier Balada siempre defendió que se cumplió 
escrupulosamente con la legalidad. Afirmó por 
activa y por pasiva que se había cumplido la 
legalidad por parte de su compañero de partido, 
condenado por amenazas a nuestro portavoz, 
y nos acusó al Partido Popular de montar una 
campaña en su contra. 

Balada versión 2: 
Plaza Jovellar 3, una obra que no era 
"tan legal" 
Ahora, que el juzgado ha incoado contra él 
diligencias para abrir juicio oral por prevaricación 
no tiene el mínimo reparo en señalar que "obras 
que cambian el proyecto hay decenas y no pasa 
nada". ¿Cómo quedamos? ¿Era legal o no era 
legal? ¿Se modificó el proyecto tras la denuncia 
del Partido Popular o no se modificó? ¿A qué 
Balada nos creemos? 

Balada versión 1: 
Cumplir los mandatos del pleno 
Durante sus años en la oposición y mientras 
fue alcalde, Javier Balada no se cansó de repetir 
que la máxima autoridad de nuestra ciudad 
debía cumplir con los mandatos del pleno. 
Aquello que deciden los 21 concejales debe 
ser cumplido a rajatabla porque es la voluntad 
popular expresada en las urnas. 

Balada versión 2: 
No hacer caso de los mandatos del pleno 
En esta legislatura Javier Balada ignora siste
máticamente los mandatos del pleno. Aque
llas decisiones que no le gustan no las cum
ple y se queda tan ancho. El pleno aprobó por 
mayoría absoluta el desestimar la torre de 25 
alturas en el Champion y a fecha de hoy sigue 
sin cumplirse ese acuerdo. El pleno aprobó 
realizar una reserva de suelo para polígono in
dustrial en Les Planes Altes, otro acuerdo igno
rado. El pleno aprobó que el Cervol volviera a 
ser zona deportiva y no para construir chalets 
como querían Romeu y Balada ... y a fecha de 
hoy sigue sin cumplir el acuerdo del pleno. ¿A 
qué Balada nos creemos? 
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Pinceladas 
de verde y de naranja 

Después de que el señor ... 
. . . Aznar, con el beneplácito del entoncespresident 
Zaplana, en 1997 prorrogase quince años más la 
concesión de la autopista a Aumar que hubiese 
tenido que dejar de ser de pago el 1 de enero 
del 2007, agraviando con ello a valencianos 
y tarraconenses; ahora que no gobiernan en 
Madrid, ahora viene el señor Camps a exigirle a 
Zapatero que rescate la concesión y liberalice el 
peaje. Para nosotros el cambio de actitud del PP 
es positivo porque se alinean con una pretensión 
que figura en el programa del PVI desde 
nuestros comienzos y porque pone de manifiesto 
que, tras habernos impuesto quince años más de 
quebranto, dentro de nueve años y diez meses, 
ya no concederán ninguna otra prórroga. 
Con la que está cayendo y con el descomunal 
desembolso que le supondría al Estado el pago 
del rescate de la concesión, lo normal será que 
la propuesta del señor Camps no prospere. Él 
ya lo sabe, pero ahora necesita encender fuegos 
en otros frentes para distraer nuestra atención 
de los problemas que nos causa por la penuria 
económica de la Generalitat. 

Abordamos la depuradora ... 
... una vez más, porque olvidamos mencionar 
que los terrenos fueron donados por el 
Ayuntamiento; una aportación que añadida 
al canon que nos cobran desde 1992, hace 
que se incremente mucho más la presión 
recaudatoria que nos impone la Generalitat 
a través del saneamiento de las aguas. Pero 
además, porque tenemos la impresión de que 
el gasto anual de explotación de la depuradora, 
aun incluyendo el gasto de mantenimiento 
y de amortización de las instalaciones, debe 
ser muy inferior a los 1,2 M€ que recaudan 
de nosotros cada año. Estas cuentas que, 
por lo pública que es la Entidad Pública de 
Saneamiento de Aguas Residuales, deberían 
ser mucho más públicas y transparentes de lo 
que lo son las de cualquier empresa privada, 
a las que cualquiera puede acceder en el 
Registro Mercantil, en cambio no lo son. Es un 
dato que hay que saber y por ello animamos a 
nuestros diputados a Les Corts - sin distinción 
de colores- a que planteen una pregunta al 
Govern solicitando las cuentas de resultados 
del EDAR de Vinares, bien detalladas, desde el 
inicio de su actividad hasta el último ejercicio 
cerrado del 2009. Si nadie recoge el guante lo 
propondremos vía moción en el pleno del 
Ayuntamiento. 

Ya estamos otra vez ... 

.. . como con lo de la Escuela Oficial de Idio
mas; mientras que tanto Cotino que es vice 
presidente del Consell como la documenta
ción recibida respecto del plan estratégico 
2020 sitúan la anunciada plataforma ínter
modal en Vinares, Flores ha dicho que la 
pondrán en Benicarló aunque en una zona 
próxima a Vinares. Esperemos que la jerar
quía dentro del Consell se respete y que sea 
que Cotino anunció. 
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Con el PP estamos ... 
.. . de acuerdo en que las obras del puerto que 
realiza la Generalitat son magníficas y en que, pese 
a no haberlo firmado, se respetan la mayoría 
de las condiciones de aquel famoso protocolo. 
Pero hasta aquí, porque en todo lo demás no 
podemos estar más en contra de sus fal sedades 
y tergiversaciones. La Generalitat modificó 
su proyecto por las acciones de la Plataforma 
cuando presentó su propuesta alternativa que 
les hizo ver el disparate que Ports iba a cometer 
en caso de haber persistido en sus intenciones 
iniciales. Gracias a no haber cerrado tanto la 
bocana ni reducido la lámina de agua de la nueva 
dársena tal como clamaba la plataforma, Ports 
ha podido ceder el muelle a Castor y obtener 
unos considerables ingresos que de otra manera 
se hubiesen esfumado porque no hubiesen 
podido entrar los barcos. Primeramente, nuestro 
agradecimiento a la Plataforma que creó la 
inquietud y provocó la reforma del proyecto 
y en segundo lugar al personaje de la foto, el 
presidente de Escal, porque gracias a él y al 
proyecto Castor, la Generalitat ha terminado las 
obras a todo tren, ya que de no ser por el gas, el 
puerto llevaría tiempo parado. Ésta es la única 
verdad y las bravatas del PP ... milongas. 

Que Javier Balada se ... 
... gana sus 2.200 euros netos al mes que se 
lleva a casa es un hecho evidente porque dirige 
unos servicios técnicos municipales integrados 
por 40 miembros, con más trabajo ahora que 
antes, porque al boom de la construcción le ha 
sustituido las obras del primer y dt'?l segundo 
plan ZP, los proyectos del plan Camps, las del 
paseo, Les Soterranyes, variante de la N-340, 
Centre del Coneixement y todas las que hace 
el propio Ayuntamiento. Comparado con el 
sueldo del gerente de cualquier empresa de 
similar plantilla que gestione 50 M€ como 
gestiona Javier, el suyo es ridículo, y más 
aún si se compara con los de los concejales y 
los portavoces de la oposición que se llevan 
seiscientos euros menos que él, sin ninguna 
responsabilidad y por no hacer nada; como 
también lo es si se compara con los sueldos de 
otros dirigentes del PP de otras corporaciones de 
la comarca que no entendemos el porqué ellos 
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Principales 
magnitudes 

no precisan de tijeras. Puestos a economizar, 
habría que cerrar el despacho con teléfonos y un 
empleado a cargo del Ayuntamiento que exigió 
el BLOC, porque las labores de partido se deben 
hacer en sus sedes. Ni el PP ni el PSPV ni el PVI 
utilizamos los nuestros que, para no ser menos, 
también tenemos, aunque sin ningún empleado. 
Pero claro, en esto es como en el chiste del 
revolucionario repartiéndose el patrimonio 
del jefe, que paró el reparto cuando llegó al 
vespino, porque él tenía uno y no era cosa de 
repartirlo. Por cierto la alcaldesa de Cartagena 
que también es diputada del PP cobra desde 
siempre sólo como diputada para descargar a 
su ciudad de un gasto, mientras que el diputado 
Castejón lleva casi siete años cobrando de los 
dos sitios. El ahorro es el chocolate del loro y no 
resuelve nada. Véanlo sólo como una traba más y 
un ataque personal primero contra Javier Balada 
y luego contra el resto del Equipo de Gobierno. 

EL CAJÓN DEL OLVIDO 
Otra noticia publicada en prensa ahora hace 
siete años decía: "El alcalde de Vinares, Jacinto 
Moliner, anunció en FITUR que en un par de 
meses podría presentarse en el ayuntamiento un 
anteproyecto de una macroinversión turística 
destinada, principalmente, de cara el turismo 
inglés". Moliner explicó que "en un plazo de dos 
meses tendremos noticias de una inversión muy 
importante, de un proyecto muy ambicioso, 
y que si se consolida estaría dedicado, sobre 
todo, al turismo inglés. Y estamos hablando 
de cientos de millones de euros". El alcalde de 
la capital del Baix Maestrat no quiso desvelar 
más detalles sobre esta importante inversión 
turística que podría catapultar a Vinares 
turísticamente. Moliner indicó que hasta Vinares 
se han desplazado técnicos ingleses, donde han 
mantenido reuniones con el propio alcalde 
y los servicios técnicos del ayuntamiento para 
desarrollar este "ambicioso proyecto". La máxima 
autoridad local espera que en el plazo de un par 
de meses pueda entrar en el ayuntamiento este 
anteproyecto, no detallando de qué se trata, y 
que pueda hacerse realidad". Resulta evidente 
que esta promesa no se ha materializado y nos 
gustaría saber más detalles de lo que se quería 
hacer y de las causas por las que no se hizo. 
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El BLOC aposta per 
rebaixar la despesa deis 

cilrrecs públics 

\1 
~BLOC 
nacionalista valenciti 

www.blocvinaros .net 
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Domenec Fontanet: 

"Donarem suport a aq uel les propos t es 

que vagen encaminades a rebaixa r la 

despesa que pate ix l 'ajuntamen t per 

pagar les retrib ucions i dedicac ions 

exclusives de regidors i alca lde, pero 

aquesta rebaixa ha d'aplicar-se al 

conjunt de regidors, tant de I'Equip 

de Govern com de l'oposició. Als 21 

regidors que componen la corporació 

m un ici pa 1, tots per ig u a 1 ". 

El regidor i portaveu del BLOC a I'Ajuntament 
de Vinaros, Domenec Fontanet, ha sigut 
contundent en afirmar que el Grup Municipal 
del BLOC esta disposat a donar suport a 
aquelles propostes que vagen encaminades 
a reduir la despesa que ocasionen les 
retribucions i dedicacions exclusives deis 
regidors de la corporació municipal sempre 
que s'apliquen al conjunt deis regidors 
tant deis qui estan governant com deis de 
1 'oposició. 
Segons Fontanet, "atés que la situació 
económica de crisi no canvia i ateses les 
dificultats que hi ha per recaptar impostos 
per falta de moviment empresarial i obres, 
és normal que s'haja de retallar la quantitat 
de diners destinats als carrecs públics i, en 
aquest sentit, els regidors som els primers 
que hem de donar exemple, tots per igual ". 
Des del BLOC apostem per aplicar una 
política d'austeritat pressupostaria eliminant 
o rebaixant les partides de despeses que 
no són prioritaries com les retribucions i 
dedicacions de carrecs públics, partides 
secundaries com despeses de protocol, 
celebracions per motius d'inauguracions 
i publicitat, la reducció o congelació del 
capítol 2 del pressupost municipal destinat a 

Compromís presentara la proposició de llei 
peral rescat de la AP-7 perque estiga 

a Madrid abans del 30 de juny 

Dijous, 25 de febrer de 201 O 

El president de la Generaiitat ha acceptat la 
proposta de Compromís per presentar davant del 
Congrés deis Diputats una proposició de llei per 
demanar a I'Estat el rescat deis 300 quilometres 
d'autopista de peatge que travessa de nord a sud 
el territori valencia. Morera ha recordat que el PP 
i el PSOE estan evitant al Congrés deis Diputats 
aprovar una norma semblant i ha demanat 
contundencia en un tema "molt important, que 
afecta el benestar i l'economia de les valencianes 
i els valencians': 
El síndic de Compromís, Enrie Morera (BLOC), ha 
aconseguit aquest matí el suport del president del 
Consell per tramitar davant de les Corts Generals 
una proposició de llei que, si s'aprova, acabaria 

amb el peatge de !'autopista AP-7, una via de 
comunicació que des de l'any 1971 ha obligat les 
ciutadanes i els ciutadans d'aquest país a pagar per 
poder desplac;:ar-se d'una forma rapida i segura. 
Morera ha apel·lat a la seriositat i al treball 
parlamentari per solucionar els problemes deis 
ciutadans, "els que ens preocupen realment i 
ens afecten i aquest és un problema historie i 
per aixo volem un posicionament ferm i ciar de 
les Corts i del Govern valencia, que amb aquest 
proposició de llei sera tangible'; segons el líder 
valencianista. 
El parlamentari valencianista ha anunciat que 
el seu grup ja té preparat un esborrany sobre la 
futura proposició de llei, que no sera molt diferent 
al presentat pel Parlament de Catalunya i que fou 
aprovat perles Corts Generals amb el suport deis 

despesa corrent i que no puge els impostos 
ni les taxes. 
Des del BLOC creiem que com a 
responsabilitat que tenim des del consistori i 
coma administració més próxima als nostres 
ciutadans, els pressupostos municipals i les 
seues accions han de reflectir la preocupació 
i determinació per a la millora de la difícil 
situació social i económica que s'esta patint 
en l'actualitat. 
1 per aixo, des del Grup Municipal del BLOC, 
i el nostre regidor, Domenec Fontanet, 
apostem per emprendre mesures en diversos 
fronts, en els tres que passen pel control 
de la despesa de I'Ajuntament el foment de 
l'economia local i les mesures per rebaixar la 
pressió fiscal sobre les famílies i ciutadania, 
principals perjudicats dins d'aquesta crisi. 
A continuació, detallem les xifres de l'any 
2009 sobre les retribucions economiques 
per presidencia a comissió, juntes de govern , 
assistencia a les comissions, juntes de 
portaveus i plenaris. 1 els diners que costa a 
les arques de l'ajuntament les dedicacions 
exclusives de !'alcalde, regidor d'Urbanisme 
i la dedicació parcial del regidor d'Hisenda . 
RESUM 2009 DE LES RETRIBUCIONS 
DEDICACIONS DE REGIDORS 1 ALCALDE 

grups socialista, popular, CiU, el BNG i el PNB i que 
aconseguí 320 vots a favor i només un en contra. 
Morera ha recordat aquest matí que el PP i el 
PSOE "bloquegen des de fa un any que es vote al 
pie de les Corts Generals aquesta proposta, que 
podia ser considerada com a adequada per als 
interessos valencians". En aquest sentit, l'anunci 
de Camps suposa "un posicionament polític, 
si més no contradictori amb alió que Mariano 
Rajoy ha defensat al Congrés, en no trobar 
oportuna en l'actual context de crisi l'aprovació 
d'aquesta llei de rescat de les autopistes': 
El síndic de Compromís també ha anunciat que 
traslladara la proposta del president Camps als 
grups parlamentaris del Congrés deis Diputats 
perqué en tinguen coneixement i així siga 
aprovada al més prompte possible. 

7 



El GAC es presenta a Vinaros informant 
durant el carnaval 

GAC (Grup Anti Castor) 

Aquestes festes de carnaval han sigut tot un 
exit a Vinaros. El GAC (Grup Anti Castor) ha 
tingut una intervenció genial durant aquestes 
festes, les accions s'han dut a terme amb la 
total participació i acceptació cómplice de les 
persones que les han vist. 
Participar en la desfilada i repartir 4.000 fulls 
volants informatius sobre el Castor, han sigut 
les accions que el GAC ha dut a terme aquests 
dies passats. Davant la sorpresa de qui no sabia 
que era "aixo del Castor'; la complicitat de qui 
comentava el tema i fins i tot engrescava a 
fer manifestacions davant l'ajuntament, i la 
indiferencia d'altres (hi ha de tot); el GAC amb 
caire festiu i informatiu s'ha presentat a Vinaros. 
Es continuara fent actes per resoldre la gran 
desinformació a la qual intencionadament s'ha 
sotmés el poble de Vinaros respecte al Castor, 
l'acció ciutadana pot moure muntanyes, fins i 
tot té alguna cosa de magica com el carnaval, i 
pot transformar castors gasificats en llangostins 
saludables i enrotllats. 

Carnaval 201 O 

Associació de vei"ns Migjorn L.'Associació de 
~ !;íl' ' 4° década 1/uitant per Vinarós Ve"lns este m pel 

Carnaval, pero, 
igualment estem per millorar-lo, no ens volem ficar 
en com es fa la programació, ni els diferents actes 
lúdics, nosaltres volem col·laborar-hi per mi llorar al
guns punts amb referencia a la seguretat del recinte 
de les casetes, i la recollida de la brossa. 
Primer, voldríem felicitar el regidor A. Guimera, i 
Fobesa, per la neteja rapida i ben feta del recinte 
de les casetes i el seu voltant. Pero, els censurem 
la falta de més contenidors de vidre, i la falta total 
de contenidors peral cartró i plastics. Esperem que 
el proxim any no els trobem a faltar. lgualment, 
demanaríem que els bars o restaurants que trauen 
barres als carrers, tinguen l'obligació d'instal·lar 
vaters portatils, i netejar l'espai ocupat. Pel que fa 
a les casetes, abans del Carnaval de 2007, i 2008, 
demanarem més seguretat peral recinte, ara per al 
proxim any ho tornem a fer. En canviar d'ubicació 
de l'envelat s'ha guanyat espai, pero per als tres 
últims dies segueix sent un perill latent. Per aquest 
moti u reiterem més separació entre les casetes, que 
serviría de tallafocs, revisió oficial de la instal·lació 
eléctrica, i contraincendis, l'ús d'un got uniforme i 
únic pera totes les casetes, en molts llocs fa bastant 
temps que es fa . Ellloc actual s'ha quedat menut, cal 
buscar-ne un altre més gran i practic. 
Volem recordar que l'inici de la nova etapa 
del Carnaval va ser impulsada per la primera 
corporació democratica, 1979-1983, especialment 
per la UPI, composta per membres de I'Associació 
de Ve"ins Migjorn. No volem que cap persona 
pense que estem contra la festa, pero volem una 
festa segura sense botellons, sense pixarades ni 
vomiteres per les cases deis voltants, i un consum 
moderat d'alcohol. El primer Carnestoltes el va fer 
A. Roso, arribava en tren (de rodalies?) i en portar
lo a l'estació (anava dret dalt d'un camionet) va 
topar amb uns cables de la llum que li van arrancar 
el cap, i a la pla<;a de l'estació com es va poder es 
va reparar. En el primer carnaval la desfilada era 
tota de lliures, i el primer casal que va visitar el 
Carnestoltes fou el de I'Associació de ve·ins, a Sta. 
Mgdalena-60, on va m repartir mistela i cremadet. 
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Mismos perros, mismos co llares 

Sebastián Bordes Giner 

Cuando escuché la semana pasada al presidente 
del P.P. (que no líder) acusar al Gobierno de todos 
los males y negándose a apoyar cualquier medida 
dedicada a intentar mitigar los efectos de la crisis, 
me pregunté dónde había escuchado este mensaje 
y enseguida me vino a la memoria una ciudad: Vi
naros. Es el mismo mensaje que día a día, semana 
tras semana, nos obsequia el P.P. local. Para ellos, 
todo lo que hace el Equipo de Gobierno está mal. 
Sólo ellos están en posesión de la verdad. Sólo ellos 
pueden sacar a Vinaros de la hecatombe, ¿qué he
catombe?, y sólo ellos merecen gobernar. Así es la 
derecha. Prepotente, chulesca, soberbia y menti
rosa. Hace tiempo, su caballo de batalla era la ciu
dad deportiva, que ciertamente sufrió un retraso a 
consecuencia de la crisis. Superados los problemas 
y funcionando a todo ritmo, se les acabó el "chollo': 
Ahora su obsesión es el paseo marítimo. Chapuza, 
despilfarro y un largo etcétera, todo ello sin esperar 
a que esté terminado y pueda verse el resultado del 
mismo. Da igual, el P.P. tiene su estrategia marcada 
y no se van a salir de ella. Ellos machacan y macha
can, a la espera de que alguien se crea sus propias 
mentiras. Ahora, y por si acaso, haciendo uso de su 
demagogia, se sacan otro "as" de la manga, apoya
dos por el BLOC, más o menos de su mismo color. 
Ese "as" no es otro que la bajada de retribuciones 
de los concejales. Ya está. La crisis con esta medida 
ya está resuelta. Si esta ocurrencia no fuera tan ri
dícula y con tan mala fe, sería como para echarse a 
reír. Pero pongámonos serios y aceptemos esta idea. 
Aceptémosla siempre que sea efectiva para toda la 
provincia. Empecemos con que el Sr. Fabra de los 
92.000 € que cobra, se rebaje el 80%. Que también 
lo hagan los más de 40 asesores que tiene a su man
do. Que lo hagan en los ayuntamientos que gobier
na el P.P. Que lo haga Camps y los diputados auto
nómicos -¿está de acuerdo Sr. Castejón?- y cuando 
tengamos la certeza de que todo ello se cumple, 
estoy seguro que el Equipo de Gobierno accederá 
a su propuesta. Mientras tanto, bueno sería que el 
P.P. local nos informara -lo he pedido varias veces
de cuándo se inaugurará la ampliación del hospital, 
cuando dejarán nuestros hijos y nietos los infames 
barracones y podrán estudiar en el quinto colegio, 
para cuando el nuevo Centro de Salud. Ya ven, les 
pido que construyan. Demuestren que saben hacer
lo, porque destruir ya hemos visto que son expertos. 
Que se lo pregunten al convento de San Francisco o 
a la guardería infantil. 

8 de mar~ · Dia de la Dona 

Esquerra Unida t~Pv 
A finals del segle XIX va sortir la idea d'un dia 
internacional de la dona. Tots som sabedors del paper 
de la dona en la societat. Des de segles les dones ha 
lluitat en diferents a m bits per la igualtat, la justícia, la 
pau i el desenvolupament. 
El dia internacional és un reconeixement a eixos 
esfor<;os. Eixe dia es commemora també la lluita de la 
dona perla igualtat amb l'home en la societat. 
En l'any 191 O la Internacional Socialista en Copenhagen 
va proclamar el di a de la dona de caracter internacional, 
des de l'any 1975 se celebra en tot el món. 
Si repassem la historia comprovarem la marginació, 
la discriminació i la humiliació que ha patit la dona · 
alllarg de tota la vida. 
Després de segles de lluita i sofriments, molt a poca poc 
a la dona se li esta reconeixent el seu lloc en la societat. 
Pero he m de reconéixer que l'any 201 O, en que este m 
i en pie segle xx1, encara falta molt per aconseguir. 
En la societat en que estem vivint la dona segueix 
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La cerrazón del alcalde de Vi na ros 

Antonio-Luis Rosado Leguía 

Me decía un amigo: "Dirigir no es fácil, liderar 
es difícil, mandar es sencillo. Y mangonear es 
el comportamiento del capataz de cortijo, 
que grita a sus jornaleros pero no dialoga 
ni les escucha; amenaza pero no motiva; 
da órdenes a su equipo de trabajo pero no 
consigue que trabajen en equipo; cree ser el 
señorito al que le respetan con sólo chasquear 
los dedos; se comporta como un manigero, 
por ignorar lo que debería saber: sinergias y 
efectos multiplicadores del trabajo en equipo; 
asignación eficiente de los recursos, análisis 
coste/beneficio... Es un despilfarrador". Y 
añadió: "Ejemplo: el talante de ordeno y mando 
de nuestro alcalde: actúa más como mandarín 
que como mandatario público, más como 
manigero que como gobernante de depurada 
calidad auténticamente democrática ... Se ha 
convertido en un lastre para Vinaros. Como 
dirigente municipal está amortizado, no 
da más de sí, se ha quedado sin los reflejos 
propios de un manager eficaz. Ha perdido 
flexibilidad caracterológica, elasticidad 
mental y sensibilidad social con el destino 
de nuestros impuestos. Es incapaz de tomar 
decisiones acertadas, que es su ¡a obligación . 
¿Solución? Que el señor Romeu se organice y 
coordine a sus colaboradores hasta conseguir 
un competitivo equipo de alto rendimiento. 
Que abandone su cerrazón mental. Que 
reconsidere su actitud con los ciudadanos, 
que no somos ni sus súbditos ni sus alumnos. 
Que haga autocrítica y rectifique ... Y/ o que 
pida ayuda a la Oposición, sus adversarios 
pero no sus enemigos ... (su enemigo es su 
impericia en el 'arte de gobernar', su inepcia 
en el cumplimiento de sus promesas . Si no, 
que dimita, por el bien de los que vivimos en 
esta hermosa -pero sucia- ciudad fundada 
por Raimundo d'Aiós por concesión del eximio 
rey Jaume l. Caso contrario, 'migraremos' a la 
aseada Benicarló, o a la acogedora villa de 
Peñíscola".Y mi amigo, sin darme tiempo a 
rebatir su análisis y decirle que la ignorancia 
es la pretensión de la sabiduría .. . desapareció. 
Y me vino a la cabeza Sófocles que dijo "antes 
echarán pelo las ranas que .. . " 

estant marginada tant en l'ambit social, laboral, 
economic i en molts casos d'humiliació. 
En el referent a la igualtat amb l'home, la distancia 
encara és molt llarga, encara que en uns pa"isos més 
que en altres. 
Des d'Esquerra Unida llancem un crit de lluita a tates 
les dones perqué seguisquen lluitant per aconseguir 
eixe lloc que es mereixen en la societat, lloc que ningú 
no els donara, pel qual han de lluitar i guanyar i que 
no es conformen en l'aconseguit i en un dia a l'any 
que es commemore. Cal lluitar tots els dies per la 
plena integració laboral i económica. Al mateix treball. 
mateix sou, i la plena igualtat entre l'home i la dona. 
Mesures que són necessaries per acabar amb altres 
que per desgracia encara segueix patint la dona. 
Esquerra Unida lluitara, reivindicara i donara suport 
a tates aquelles mesures que facen possible la 
millora i cada any les commemorarem en el Dia 
Internacional de la Dona. 



Passejant per Vi na ros ... 

Ramon Puig 

Ma mare té un problema gros. Ella i les amigues 
volen comprar-se un catret i no saben on. Li 
vaig dir que si no trobaven lloc a missa de dotze 
hi haurien d'anar més d'hora. "No, si no és aixo. 
A missa sempre en sobra de lloc, els catrets els 
volem per quan estiga el passeo acabat': En 
principi no ho vaig entendre. 
Com que el passeig no tindra barana per 
recalzar-se a xarrar i tafanejar, necessitaran 
el catret per poder descansar de tant en tant. 
"Qui ho havia de dir, a la nostra edat, que una 
de les poques coses que ens donaven vida, ens 
l'han destrossat". Des que va faltar el meu pare, 
pera ella els hiverns som més aviat uns mesos 
de recolliment, grisos com el temps, i quan les 
primeres ullades de sol comencen a escalfar, 
revifa com un roser en primavera. 
L'estiu és com retrobar-se amb la vida, rejovenir, 

El treball allibera 

Joan M. Guzman Pau 

Desembre de 2007, la renda per capita espanyola 
supera la italiana. Gener de 2008, Zapatero 
anuncia euforic el proper objectiu: guanyar 
Fran<;:a. Les emissores de Madrid bramen: "¡A por 
ellos!". Els tertulians s'escorren a tot microfon: 
"¡Si España quisiese compraría Portugal entero!". 
Rajoy restrega a lbarretxe i a Carod: "Espanya 
és la sexta potencia mundial" i Zapatero suplica 
a Sarkozy perque li llague una cadireta a la 
cimera de Washington ... 1 era cert. Si per obtenir 
un quilo de vainilla calen 96.469 litres d'aigua i 
un quilo de cigrons en xucla 3.230, un quilo de 
ciment en té prou amb 32 litres. Perque Vinaros 
havia d'arribar als 70.000 habitants, un bosc de 
grues ornamentava el paisatge urba, sorgien 
immobiliaries en cada cantonada i s'erigien 
enormes complexos residencials que els bancs 

Buscant l'urbanisme coherent 

AVENORD 

Assabentats que en un prox1m plenari 
representants de les promotores deis PAI de la 
Zona Nord tornen a presentar a la corporació el 
present i futur deis qui residim en aquesta part 
de terme, manifestem: 
1. Respectem el dret deis promotors a defensar 
els seus interessos, pero no compartim les 
formes ni molt menys una solució que pose en 
qüestió els drets adquirits pels centenars de 
ve'fns que vam escollir, en el seu moment, unes 
condicions de vida que ara veiem perillar. 
2. Respectem el dret de I'Equip de Govern 
i l'oposició a seure amb els promotors per 
arribar a unes condicions beneficiases des 
del punt de vista deis seus interessos, pero no 
acceptarem cap tipus d 'a cord que es negocie 
a la nostra esquena. 
3. Agra'fm la voluntat de l'oposició a posar 
rodes quadrades al carro deis promotors, 
pero els hem d'advertir que no consentirem 
que la zona nord, el nostre habitat, siga 

als matins encara es capbussa al mar els dies de 
calma, les migdiades les al larga reprenent forces i 
a la nit és la última de casa a anar alllit. La vitalitat 
del passeig la reanimava i amb les amigues, 
amunt i avall, reposaven a estones a la barana 
per comentar el que veien, saludar els coneguts 
i, per descomptat, rememorar temps llunyans, no 
debades la barana del passeig ha estat !'arteria 
per on han passat els 90% deis amors i desamors. 
L'experiencia de la primera fase ja ens va deixar 
gla<;:ats per la fredor que encomana un passeig 
sen se esperit, semblant a les restes d'una escullera 
abandonada i cegada per l'arena que la separa del 
mar. Ara bé, pensar que tot el passeig de punta a 
punta sera el mateix, et corprén i dóna sentit a la 
insistencia de ma mare. "Pero que vos heu begut 
l'enteniment? A qui se li ha ocurrit aixo? És que 
no penseu fer res?". És inútil fer-li veure que jo 

repartien hipotecariament. Els restaurants 
s'omplien de nous gormands que brindaven amb 
cava i s'afartaven de marisc. Els centres comercials 
rebentaven de gent feli<;: que abarrota va els carros. 
BMW i vehicles tot terreny marcaven estatus pels 
carrers ... and the party is over! 
Un divendres grisós de principis de 201 O la lletra 
grossa de la primera plana d'un diari del quiosc 
adverteix el vianant que haura de treballar fins als 
67. Si en té 47 ... Els mestres racionals del ministeri 
han calculat que cap al 2030, 60 de cada 100 
persones tindrem més de 65 anys i 29 encara no 
tindran edat laboral. Qui ens mantindra? 
Treballadors de tota classe, més llarga i feixuga 
se'ns ha fet, la nostra vida! Pero no cal patir. 
Gaudim d'una esperan<;:a de vida en naixer de 
80,5 anys. Per tant, si ens jubilen als 67, encara 

moneda de canvi pera interessos aliens a la 
nostra qualitat de vida . 
4. Lamentem que I'Equip de Govern, 
l'oposició i els promotors s'hagen oblidat de 
la nostra existencia i consideren que tenen el 
dret de marginar-nos per decidir una urba
nització salvatge que canviaria radicalment 
la nostra qualitat de vida i per descomptat la 
de tot el poble. 
S. Pensem que seria el moment oportú per fer 
una modificació del Pla General de Ordenació 
Urbana o fins i tot un nou Pla . 
6. Quins deuen de ser els interessos que estan 
darrere de tota aquesta urgencia i pressa en 
aquests moments? 
7. En conseqüencia, convocarem una assem
blea general de ve·ins de la zona nord per tal 
de decidir un posicionament unitari i perfilar 
la línia d'actuació davant de qualsevol movi
ment que no compte amb els interessos deis 
residents afectats . 
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no tinc cap vareta magica i, encara menys, fer-li 
entendre que les obres públiques estan pensades 
per escalfar les butxaques deis de sempre i no per 
acomboiar la vida de la població. 
Per a la gent de la meua edat és com si una 
part del passat desaparegués amb el passeig, 
pera la gent com mamare sera l'adéu definitiu 
als passejos solejats de l'hivern i a les fresques 
nits de l'estiu. Per als restauradors de la zona la 
lenta agonía d'un servei de tota la vida frustrat 
per uns polítics d'esquena als interessos del 
poble i encarats a finalitats economiques de 
dubtosa dignitat. 
Amb les pitreres plenes de medalles, el BLOC
PSOE-PVI, presumeixen de passeig de disseny 
i el PP llan<;:a la pedra i amaga la ma, esperant 
els fets consumats per utilitzar-los en la propera 
campanya. 

ens queden 13,5 anys per gaudir o avorrir-nos 
deis plaers de la vida. 1 si no hi arribem, pensem 
en el dineral que s'estalviara la sanitat i l'erari 
públics, queja no ens hauran de pagar cap més 
medicament ni pernoctacions i apats hospitalaris. 
Gaudirem del repos etern. A Haití, l'esperan<;:a de 
vida és de 59,5 anys; a Sierra Leone, de 41 ,8; a 
Zimbabwe, de 40,9; a Zambia, de 40,5 ... A quina 
edat es jubila tota aquella pobra gent? A quina 
edat es va jubilar Matusalem? 1 el compañero 
Fidel, s'ha jubilat? 1 Herr Ratzinger? 1 el senyor 
Borbó? ll'estone Jagger? Els membres del Tribunal 
Constitucional que han de constitucionalitzar 
o no I'Estatut tindran més temps per emetre'n 
veredicte. Manuel Fraga i Santiago Carrillo -tanto 
monta- encara arribaran a temps per presidir la 111 

República espanyola. 
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ACTUALITAT 

El camp de futbol estara a puntal juny 

Les obres se centren actualment en les grades, amb capacitat per 2.500 persones. La gespa sera d'última generació 

X.Fiores 

Les obres del camp de futbol finalitzaran al mes 
de juny d'aquest any i, per tant, disponible perqué 
el Vinaros C.F. comence a les noves intal·lacions 
la temporada 2010-201 1. Actualment, les obres 
s'estan centrant en les graderies i el trasllat de dos 
torres d'electricitat. ~obra té un cost de 2.100.000 
euros, el 33% deis quals els financ;a la Diputació 
provincial i Generalitat i l'ajuntament, el 66%. 
Aquest nou estadi comptara amb quatre vestuaris, 
una sala de premsa, gimnas, dos sales polivalents, 
consergeria i tindra una capacitat pera uns 2.500 
espectadors asseguts. Unes instal·lacions on no 
hi haura barreres arquitectoniques, ja que l'estadi 
també comptara amb ascensor pera discapacitats. 
Quant al terreny de joc, de 106 x 64 metres, 
amb gespa sintética d'alta qualitat de la marca 
especialitzada Mondo, que aportara la superfície 

de joc que més s'assembla a la millar gespa natural. 
"És la primera gespa artificial que s'instal·lara en 
tot Espanya que disposa d'una fibra de tres eixos, 
característica que n'augmenta la consistencia, i 
té la peculiaritat de sostenir-se sobre una base 
de goma que suavitza el contacte amb la gespa 
i minimitza les lesions'; va destacar el regidor 
d'Urbanisme, Javier Balada. 
Actualment, en tot Espanya, només la ciutat 
esportiva del Saragossa utilitza aquesta base 
de goma que estara sota la gespa de la ciutat 
esportiva de Vi na ros. L'entorn de la ciutat esportiva 
es complementara amb la construcció de la 
futura piscina coberta municipal, de 25 metres, el 
projecte de la qual s'ha inclos en el Pla Confianc;a 
de la Generalitat i sera enviat per I'Ajuntament 
abans del dia 5 d'aquest mes, a més d'una altra 
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piscina més gran i descoberta, un local social i un 
carril bici d'1 ,5 quilometres que envoltara la ciutat 
esportiva. 
Respecte a l'actual camp de futbol del Cerval, 
Balada informava que els Serveis Tecnics 
municipals estan treballant en la manera d'aplicar 
l'acord de pie donat pel PP i el BLOC perqué tornés 
a ser qualificat com a zona esportiva. Balada va 
insistir que la millar opció seria que fos qualificat 
coma zona verda en lloc de zona esportiva "perqué 
actualment sobren espais pera zones esportives". 
Balada també va mostrar el seu desacord amb el 
BLOC, que pretén instal·lar-hi un velodrom. Quant 
als accessos, I'Ajuntament de Vinaros ha destinat 
200.000 euros pera l'adequació del camí de Sant 
Gregori, el principal accés, que també disposara 
d'un carril bici. 

Les palmeres del passeig es traslladen a l'avinguda de Joan XXIII 
X Flores 

L'Ajuntament de Vinaros ha traslladat aquesta 
setmana les palmeres de la zona compresa en les 
obres de la tercera i quarta fase de remodelació. 
El regidor d'Urbanisme, Javier Balada, va informar 
que els arbres, després de passar la corresponent 
revisió de la malaltia del morrut, han estat 
traslladades a la zona de l'avinguda de Joan XXIII, 
davant de la ITV. En el seu moment, segons va 
informar Balada, finalitzades les obres del tram 
on s'ubiquen, tornaran a ser replantades en el 
passeig marítim. Per la seua banda, el portaveu 
del PP, Juan Bautista Juan, va recordar que aquest 
trasllat ja es va fer durant la primera i segona 
fase de les obres i va lamentar que la zona "s'ha 
convertit en un cementeri de palmeres'; apuntant 
que allí en van morir moltes. 
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Desnivel! 
Balada també va aclarir que el desnivel! que hi ha 
entre el passeig marítim i la zona del carrer de les 
Animes, no donara problemes en cas de fortes 
pluges i se solucionara amb la instal·lació d'un 
col·lector de pluvials d'un metre i mig de diametre, 
que anira a parar al Cerval. El regidor d'Urbanisme 
també va aclarir que "aquest desnivel! existira en el 
remodelat passeig, pero també existeix en l'actual': 
Peral portaveu del Partit Popular, Juan Bautis
ta Juan, Balada encara ha de donar més expli
cacions sobre "quan es construiran les noves 
canalitzacions de pluvials i quan i com es con
nectaran amb el passeig de Fora del Forat i la 
desembocadura del riu Cerval". 



6 ma r~ 201 0 

ACTUALITAT 

CEIP ~~Manuel Foguetll: 25 anys d'un centre educatiu pioner 

Emili Fono/losa 

El col.legi públic "Manuel Foguet" de Vinaros, un 
deis centres educatius amb més prestigi al nord de 
la província, per haver estat pioner en innovadors 
programes com el d'immersió lingüística, celebra 
el 25e aniversari, poc després d'haver estrenat 
unes modernes instal.lacions que l'han convertit 
ara en el millor dotat en aquesta ciutat. 
L'acte inaugural d'aquesta efemerides va ser 
emotiu per a molts perque es van donar cita 
els que han format i els que formen part de 
la comunitat educativa de la que ara és la 
més moderna escola vinarossenca. Davant els 
nombrosos assistents van estar oferint els seus 
testimonis l'actual directora Araceli Tena i les 
anteriors directores, Marian Fonellosa, durant 14 
anys al capdavant de l'escola i María José Arnau, 
en els 8 anys posteriors; un deis fundadors de 
I'AMPA Felix Moreno, una de les exalumnes Laura 
Moreno i Josep Foguet, nét del recordat mestre, 
periodista i poeta que dóna nom al centre. No 
van faltar a aquesta cita autoritats educatives de 
Valencia, Castelló i Vinaros, com el president del 
Consell EscolarValencia, Francisco Baila la xefatura 
provincial d'inspecció Mario Puig, inspectors de 
zona, director del CEFIRE, assessorament lingüístic 

REQUISITOS COMPRADOR 

i directors de les escoles de la ciutat . També van 
estar !'alcalde de la ciutat Jordi Romeu, la regidora 
d'Educació M. José Ferrer i una gran quantitat de 
pares d'alumnes, personal no docent i exalumnes. 
Fonellosa va recordar que aquest centre va ser el 
primer en la Comunitat Valenciana en ensenyar 
la lectoescriptura en una llengua diferent a la 
materna deis alumnes (ja que la zona d'ubicació 
de l'escola era de majoria castellanoparlant). Així 
mateix, Arnau va destacar !'experiencia pionera a 
Vinaros de participar en programes europeus. Hi 
va haver també referencies a altres innovacions 
educatives en que ha participat l'escola gracies 
a la total implicació de pares, alumnes i mestres. 
El nét de Manuel Foguet va rebre de mans de 
Tena una placa en record del seu avi i aquest li la 
va lliurar al seu pare, que també era present. 
Els mestres que han passat per l'escola en aquests 
25 anys van celebrar una especial trobada dijous 
mentre que divendres es va fer una projecció 
exposició de fotografies que suposen la historia 
grafica de l'escola, així com una mostra de 
treballs escolars. A més, el dissabte al matí es 
fara una visita a les flamants noves instal.lacions, 
destinada especialment a ex-alumnes i les seues 

Disponibilidad de ahorro para hacer frente al20% del precio de la vivienda (32.283 €) 

CARACTERÍSTICAS DE LAS VIVIENDAS PROTEGIDAS 
Vivienda de 3 dormitorios + 2 baños 

PRECIO DE VENTA: 119.569,35 € + 7o/o IV A* 
fl NANCIACIÓN 'IV A deiS% o partir dell de Julio 

Plazo préstamo hipotecario: 25 años 1 Tipo de interés: Subsidiado 
Préstamo hipotecario y aval entregas a cuenta con Caixa Catalunya 
Entrega en efectivo, IVA incluido, por el comprador: 32.283 € 

SUBVENCIONES VPO Y SUBSIDIACIONES TIPO INTERÉS 
COMPRADOR A CARGO CCAA Y ESTADO 
Entre 15.000 € y 28.000 € 

famílies i exprofessors. Totes les activitats han 
estat preparades entre l'actual plantilla docent 
i alguns deis mestres que han passat pel centre, 
a més de I'AMPA. Així mateix, durant aquests 
dies els alumnes han realitzat treballs al voltant 
de la figura del recordat Manuel Foguet, de qui 
precisament es va inaugurar una placa a l'ermita 
durant la passada festivitat de Sant Antoni on 
esta inscrit un deis seus versos. 

PLAZOS PROMOCIÓN 
Expediente de calificación provisional de 

fecha 6 de Noviembre de 2008 
Licencia de obras de fecha 17 de Julio de 2008 

Obra iniciada 
Entrega de llaves Septiembre 2.01 O 
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6 mar\ 201 O 

ACTUALITAT 

La Conselleria de Turisme publica les ajudes 2010 peral sector empresarial 
Redacció 

La Conselleria de Turisme ha publicat les ajudes 
peral sector empresarial pera l'any 201 O. Es tracta 
d'una serie d'ajudes que el que pretenen és donar 
suport al sector empresarial turístic per millorar 
les condicions i els serveis de l'establiment, 
implantar sistemes de qualitat, fomentar l'ús de les 
tecnologies ... 

seu establiment. El termini de sol·licitud ésa partir 
d'un mes a comptar a partir del dia següent de la 
publicació al DOCV. 

Programa 5.2.1: Per al desenvolupament i la 
implantació de projectes de NovesTecnologies per 
a la promoció i comercialització de !'oferta turística 
a Internet Des del Patronat de Turisme es creu que algunes 

de les ajudes que més podrien interessar al sector 
privat vinarossenc són les següents: 

Des del Patronat de Turisme animem a totes 
aquelles empreses interessades que entren en la 
web de la Conselleria www.comunidad-valenciana. 
org, en l'apartat Programa d'lncentius i demanen 
aquella ajuda que creguen més convenient peral 

Programa 3.1 .1: Foment en la introducció de 
tecnologies turístiques 
Programa 3.2.1: Suport a mi llores integrals en les 
condicions i serveis deis establiments turístics 
i a projectes d'interés singular que enforteixen 
!'oferta turística valenciana 

Programa 7.3.1: Suport a inversions de mi llora 
de les condicions de supressió de barreres a 
la diversitat funcional, física, visual, auditiva, 
intel·lectual i organica 
Programa 7.3.3: Suporta la implantació i certificació 
de sistemes de gestió de l'accessibilitat 

La Conselleria presentara d'aquí a un mes 
el pare litoral Benicarló-Vinaros i la 
plataforma logística 

X. Flores 

La Conselleria d'lnfraestructures té 
previst presentar en el termini d'un 
mes el projecte del pare litoral de 
Benicarló-Vinaros i la plataforma 
logística Benicarló-Vinaros, segons 
va anunciar el conseller Mario Flores 
en la seua última visita a Vinaros. 
Flores va aclarir que la plataforma 
estara situada en el terme 
municipal de Benicarló, encara que 
puntualitzant que "afecta també al 
terme de Vinaros" i que actualment 
se n'esta elaborant el projecte. 
Quant a altres projectes pendents 
de la Conselleria d'lnfraestructures, 
el conseller va destacar que s'ha 
arrancat el compromís del Ministeri 
de Foment de la finalització de la 
A-68 a Vinaros i un nou pla fefroviari 
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que establisca noves línies entre el 
Maestrat. 
D'altra banda, va assenyalar que 
el port esportiu de Peníscola 
segueix tramitant-se en la seua fase 
ambiental i esta esperant que es licite 
en breu. Les carreteres de Benicarló 
a Calig i de Benicarló a Peníscola 
"no apareixen en els pressupostos 
perque s'ha demanat un ajornament 
del 'pagament i, per tant, no hi són 
perque no hi han de ser. El primer 
pagament sera en 2011. Hisenda ara 
haura d'aprovar l'ajornament per 
poder traure algunes actuacions a 
licitació com la carretera de Calig 
a Benicarló o el desdoblament de 
Vila-real a Borriana que sí que estan 
previstes': 

la plataforma logística se situara en el 
terme municipal de Vi na ros, segons la 
do e u menta ció enviada a IIAjuntament 

X. Flores 

L'Ajuntament de Vinaros ja disposa 
de la documentació del Pla 
Estrategic Territorial de la Comunitat 
Valenciana per a les comarques 
del Baix Maestrat i els Ports. En 
ella s'inclou la plataforma logística 
internodal, encara que en el terme 
municipal de Vi na ros i no a Benicarló 
com havia manifestat el conseller 
d'lnfraestructures, Mario Flores, en la 
seua última visita a Vinaros. 
Lalcalde, Jordi Romeu, va assegurar 
que el dimarts mateix havia arribat 
tota la documentació oficial de la 
Conselleria d'lnfrestructures "i es 
manté tots els estudis previstos 
respecte a les instal·lacions de futur 
que han d'anar a la nostra ciutat i a 
la nostra comarca'; pel que, segons 

el primer regidor les manifestacions 
de Flores respecte a l'emplac;ament a 
Benicarló d'aquesta plataforma, "són 
per acontentar o atenuar el que s'ha 
dit': 
A part de les declaracions de Flores, 
cal recordar que fa unes setmanes 
el vicepresident del Consell, Juan 
Cotino, va presentar a Benicarló 
aquest pla. Romeu manifestava 
que "una vegada més es demostra 
la inconsistencia d'aquest govern 
de la Generalitat, perque segons 
el conseller que siga, segons en el 
poble que siga, di u en una cosa o una 
altra'; afegint que "si hi ha un canvi 
d'ubicació es demostrara una vega da 
més el poc pes específic que té el PP 
de Vi na ros': 

'L'Escola parla: una publicación que 
nos acerca el mundo educativo 

X Flores 

El ámbito educativo vinarocense 
ya dispone de una publicación 
mensual dirigida especialmente 
a él. Editorial Antinea ha 
apostado por la publicación de 
una nueva revista, que lleva por 
nombre 'L'escola parla: 
Su directora, la periodista 
Noemí Polls, destacó durante su 

presentación a los medios que la 
publicación pretende ser una una 
herramienta de acercamiento al 
mundo de las aulas a través de 
sus diferentes secciones. 
Por su parte, el editor Pablo 
Castell, destacó que la revista 
"cubre un vacío" existente en el 
ámbito educativo vinarocense. 



6 mar~ 2010 

ACTUALITAT 

Vi na ros torna a rebre el distintiu de Municipi Turístic Familiar de mans 
de la secretaria autonómica de Turisme 

Redacció 

El cap de setmana passat es va celebrar a 
la Fira de Valencia la fira de turisme de la 
Comunitat Valenciana TCV. Aprofitant aquest 
esdeveniment turístic I'Associació de Turisme 
Familiar conjuntament amb la Conselleria de 
Turisme van organitzar un acte on es van lliurar 
els distintius de Turisme Familiar als municipis 
que estan treballant en la dinamització d'aquest 
ti pus d 'oferta turística. 
La regidora de Turisme i presidenta del 
Patronat de Turisme de Vi na ros, Mamen Obiol 
Aguirre, va recollir aquest guardó de mans de la 

secretaria autonómica de Turisme, M. Victoria 
Palau Tarrega, i del president d'ATURFAM, 
Carlos Ferrís Gil. 
La regidora de Turisme, Mamen Obiol Aguirre, 
va mostrar la seua satisfacció per haver assolit 
una vegada més aquest distintiu: "Aquest nou 
guardó ens confirma en la tasca que des del 
Patronat de Turisme de Vi na ros este m realitzant 
en el desenvolupament deis productes turístics 
estrella de la destinació: Familiar, Gastronomic i 
sol i platja, basat especialment en les cales. 
Tanmateix, l'acte va servir per presentar l'estudi 

sobre la incidencia del Turisme Familiar a la 
Comunitat Valenciana, estudi realitzat per la 
Conselleria de Turisme i que es pot consultar 
a la web: www.comunitat-valenciana.org en 
l'apartat d'Observatori Turístic. 
A més a més, Vinaros va estar present a la fira, 
que es va desenvolupar al llarg de tot el cap 
de setmana, a través de l'estand d'ATURFAM, 
per tal que qualsevol interessat sobre l'oferta 
turística de la nostra ciutat pogués aconseguir 
informació en aquest estand especialitzat en 
turisme familiar. 

Promocio nes inmob iliarias- Construción- Estud io de diseño - Promoción W eb- Escueta d e doma clásica- Y uad a P .R.E. - Compte ·o T u rístico Bar-R estaurante . 

PROMOCIONES INMOBILIARIAS GILABERT 
PRÓXIMA 

CONSTRUCCIÓN 
20 VIVENDAS 

EN c/Andalucía 
esq. San Joaquín 

C tra . V i na r os - Za r agoza Km . 5 , 5 
www. ecuvin . com 

~YEGUADA 
/~ 'GILABERT CUENCA 

VENTA DE CABALLOS 
DE PURA RAZA ESPAÑOLA 

Tel. 607 34 98 54 
www.yeguadagilabertcuenca.com 

BAR·RES,AURAN'E 
EL RIICOI DEL CABALLO 

ALMUERZOS Y COMIDAS 
CARNE Y PESCADO A LA BRASA 

Reservas : M8José 645 74 25 00 
AIRE ACONDICIONADO 

PROMUEVE: CONSTRUYE: 

SI BUSCAS VIVIENDA EN VINAROS, 
ATENCIÓN A NUESTRAS PROMOCIONES: 

PRÓXIMA 
CONSTRUCCIÓN 
en e/ SAN BLAS 
&.viviendas y 

ÚLTIMAS VIVIENDAS ÚLTIMA 
VIVIENDA en 

c/Asturias esq. 
San Fernando 

'~=---~-~~-------INFORMACIÓN Y VENTA DIRECTAMENTE DEL PROMOTOR 
EN e/ dr Fleming, 6 bajos VINARÓS Tel. 964 45 23 11 

www.promohogar.com 
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6 mar<; 2010 

ACTUALITAT 

Colomer reivindica a Vinaros el Fons de Coopera ció Municipal 

X. Flores 

El dimarts passat a Vinaros el portaveu del 
PSPV a la Diputació i secretari provincial del 
partit, Francesc Colomer, va reivindicar a la 

Generalitat Valenciana el Fons de Cooperació 
Municipal com a mesura "per no continuar 
carregant les arques deis ajuntaments i 
ajudar en la reactivació de l'economia". 
Colomer va apuntar que es tracta d'una 
eina anunciada per l'expresident Zaplana 
en 1999 i recollida en el nou Estatut, pero 
que encara no s'ha posat en marxa. Segons 
el portaveu socialista, la Generalitat deu al 
voltant de 300 milions d'euros als municipis 
de la provincia de Castelló, d'aquests més 
de 63 milions corresponen a les comarques 
deis Ports-Maestrat, gairebé 18 milions 
a Vinaros i al voltant de 17 milions per a 
Benicarló. En aquest sentit, va insistir que 
en !'actual situació de crisi económica, "és 

imprescindible garantir i refon;ar a través de 
les Administracions Públiques les mesures 
destinades a la reactivació de l'ocupació i 
les polítiques socials ", denunciant que, per 
contra, "els consistoris s'han vist obligats a 
assumir funcions que no els corresponen". 
Per Colomer, és de justicia que la Generalitat 
Valenciana assumisca l'a cord signat a Castelló 
en 1999 en el si de I'Assemblea de la FVMP 
i envie als ajuntaments l'import del Fons 
Valencia de Cooperació Municipal. 
Per la seua banda, !'alcalde de Vinaros, Jordi 
Romeu, va destacar la multiplicació de 
competencies que els municipis han d'assumir 
i va reivindicar que "es fa<;a realitat aquest 
deute historie". 

El PP es reafirma en el "boicot" del Govern local al PI a Confian~a 
X. Flores 

El PP de Vinaros va reiterar dimecres que I'Equip 
de Govern "intenta boicotejar el Pla Confian<;a, 
dilatant els seus projectes en el temps per 
presentar-se davant deis vinarossencs com a 
víctimes". El regidor Luis Gandia va denunciar la 
situació de tres deis projectes in el osos en el PI a - la 
coberta del molí de Noguera, el pla d'accessibilitat 
i el pla d'aigües pluvials- apuntant que, en tots 
ells, "la pilota esta a sobre de I'Ajuntament de 
Vinaros, que encara no ha fet els deures perqué 
aquests projectes hagen sortit a licitació". 
Respecte a la restauració de la coberta del 
molí de Noguera, Gandia va criticar un retard 
de mesos en la tramesa del projecte, el passat 
3 de desembre, "malgrat que el Pla Confian<;a 
va ser aprovat a !'abril". També va criticar que 
I'Ajuntament "es negués a traure ell mateix 
a licitació aquest projecte, com li va oferir la 
conselleria per agilitar les obres" i que en el 
projecte remés al Consell "faltessen planols de 
seccions i el projecte d'higiene i salut, que saben 

que és obligatori". Per aquest motiu, segons 
el regidor popular, "la Generalitat va notificar 
aquestes deficiencies amb data 9 de febrer 
pero I'Ajuntament segueix sense respondre". 
Quant al projecte d'aigües pluvials, Gandia 
va denunciar que el projecte va ser enviat el 
21 de desembre de 2009 "vuit mesos després 
d'aprovar-se el Pla Confian<;a': mentre que 
quant al projecte d'accessibilitat, va apuntar 
que el projecte "també va ser aprovat amb deu 
mesos de retard". 
"Deis quatre projectes inclosos en el Pla 
Confian<;a, el projecte de la piscina encara 
no esta finalitzat de redactar, al del molí de 
Noguera li falten documents, i el pla de pluvials 
i accessibilitat s'envien amb mesos de retard': va 
apuntar, a més de lamentar que !'alcalde, Jordi 
Romeu, "recele que la inversió arribe a Vinaros 
i es referisca amb ironia i de forma despectiva 
a un pla que aportara 5,6 milions d'euros". 
D'altra banda, Gandia va manifestar la seua 

"sorpresa" per la visita efectuada per I'Equip 
de Govern a la ciutat esportiva, qualificant
la d"'incongruent" i criticant que durant la 
compareixen<;a davant la premsa no expliqués 
la situació deis accessos i la !licencia d'activitat. 
Finalment, va destacar la inversió de més de 
800.000 euros realitzada per la Diputació i la 
Generalitat a les instal·lacions esportives. 

El BLOC presenta el seu programa d'activitats culturals per enguany 
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X. Flores 

El BLOC de Vinaros ha preparat una sene 
d'activitats culturals per aquest any de les quals 
destaquen un cicle de cinema en valencia i una 
partida de pilota valenciana. 
El responsable de la secció cultural del BLOC, 
Alfredo Gómez, va presentar dilluns aquest 
programa cultural, que s'iniciara el proxim 18 
d'abril amb la presencia del partit nacionalista en 
la Fira del Llibre que se celebrara a Vi na ros. 
Com a novetats d'aquest any destaca una partida 
d'exhibició de pilota valenciana durant les festes 
de Sant Joan i Sant Pere, un esport practicament 
desconegut en aquesta ciutat. 
Una altra novetat és ell Cicle de Cinema en Valencia 
del BLOC, que se celebrara en diverses sessions 

durant els mesos de julio!, agost i setembre, tot i 
que les dates encara estan per determinar. 
Al maig es realitzara una excursió al Pou de 
Mangrano, primer pou d'aigua potable de la 
ciutat, així com a l'estret del riu Cervol i els 
dos poblats iberics. Al julio! hi haura una visita 
guiada al museu de la Valltorta i les balmes amb 
pintures rupestres. 
A finals de setembre, i coincidint amb els actes 
de la Carta de Poblament, hi haura una visita 
guiada a la torre campanar i camí de ronda de 
l'església arxiprestal. Ja a !'octubre, hi haura una 
visita al castell de Peníscola i falta encara per 
determinar quan es realitzara una visita a les 
Corts Valencianes. 



6 marc; 2010 

ACTUALITAT 

ve·(ns i oposició critiquen el Govern perla ubicació deis extractors de l'aire 
condicionat del mercat 

X. Flores 

habitatges. Roda va criticar que a 
pesar que per registre d'entrada els 
ve'ins es van posar en contacte amb 
l'ajuntament, "ningú no ens ha dit 
res encara, i no costava res contestar
nos per escrit': El portaveu ve·inal va 
apuntar que han mantingut dues 
reunions referent a aquest tema amb 
l'ajuntament "una amb el regidor 
de Comer<; i el d'Hisenda en el mes 
d'octubre, i una altra al desembre 
amb !'alcalde i el regidor de Comen;'; 
encara que "a dia d'avui els ve'ins del 
carrer de Santa Rita seguim sense 
saber on s'ubicaran els extractors': 

El representant deis ve'ins del 
carrer de Sant Rita, Rafael Roda, 
i el portaveu d'Esquerra-Vinaros, 
Lluís Batalla, van criticar el dilluns 
que I'Equip de Govern encara no 
haja donat explicacions sobre la 
ubicació deis extractors de l'aire 
condicionat del remodelat mercat 
municipal. Cal recordar que, en el 
passat pie ordinari, el BLOC i el PP 
van aprovar una moció per canviar 
la ubicació d'aquests extractors i 
que des de I'Equip de Govern, el 
regidor d'Urbanisme, Javier Balada, 
va informar dimarts passat que els 
tecnics estaven estudiant aquest 
canvi de lloc. De moment, els 
embalatges amb els extractors van 
poder veure's dilluns en l'extrem del 
sostre més allunyat als habitatges, 
com demanen els ve'ins, tot i que 
encara no estan instal·lats. 
Roda va considerar que, si s'instal·la 
els extractors on inicialment estava 
previst, " la nostra qualitat de vida 
baixara molt, perqué respirarem aire 
contaminat, que és el que en surt". Per 
aixo, va demanar un canvi d'ubicació, 
en algun punt més allunyat deis 

Per la seua banda, el portaveu 
d'Esquerra-Vinaros, Lluís Batalla, es 
va alinear amb la moció presentada 
per nacionalistes i populars per al 
canvi d'ubicació deis extractors i va 
demanar a Romeu que, siga quin siga 
el futur del mercat, "es comprometa 
públicament que en la zona on ha 
d'anar l'extracció de l'aire condicionat 
mai no s'instal·lara maquinaria que 
puga su posar molesties per als ve'ins". 
Batalla, que va acusar Romeu 
d"'amagar-se en els tecnics'; va 
assegurar que les obres del mercat 

"han estat pura improvisació des 
del principi'; i es va preguntar "per 
que es va obligar els ve'ins a deixar 
dos metres de distancia per obrir 
finestres entre el mercat i les cases 
i en aquesta obra s'incompleix 
aquesta normativa". 

assegurar que I'Equip de Govern 
ja ha decidit que els extractors de 
l'aire condicionat "s'instal ·laran 
finalment en la banda contraria, 
com demanaven els ve'ins del carrer 
de Santa Rita': Per Moliner, aquesta 
gestió ha estat "gracies als ve'ins, el 
BLOC i el PP'; i no gracies a I'Equip de 
Govern. 

Sobre aquest tema, el secretari 
local del BLOC, Jordi Moliner, va 

Romeu acusa l'oposició d'utilitzar el mercat per obten ir redit electoral 
X. Flores 

L'alcalde, Jordi Romeu, va acusar el PP, el BLOC 
i Esquerra-Vinaros d'utilitzar el mercat per fer 
"una campanya populista amb la intenció de 
guanyar un grapat de vots". Romeu, que va 
qualificar els portaveus d'aquests partits de 
"nous enginyers i arquitectes", va indicar que 
els tecnics municipals continuen estudiant 
la ubicació definitiva deis extractors de l'aire 
condicionat del mercat i que els ve'ins estan 
degudament informats. "Quan tinguem el 

projecte de la definitiva ubicació, que s'ha 
de realitzar mitjan<;ant una modificació del 
projecte, passara per la corresponent comissió 
d'urbanisme i posteriorment es portara a 
pie", va informar Romeu. El primer regidor 
va ser molt crític amb els partits opositors, 
assegurant que fins a les eleccions municipals 
"l'únic que faran sera entorpir el progrés 
del poble, encara que quan finalitzen les 
obres, aquests mateixos partits voldran ser 

els protagonistes i diran que ha sigut gracies 
a ells que s'ha desenvolupat el projecte". 
Romeu també va desmentir que s'estiga 
incomplint la normativa municipal en l'obra del 
mercat, quant a la construcció de finestres al 
costat de murs d'habitatges, tal com denunciava 
el portaveu d'Esquerra Republicana, i assegura 
que "tot el projecte segueix escrupolosament 
els criteris tecnics, ja que jo no sóc arquitecte i 
em fio del que diuen els tecnics". 
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ACTUALITAT 

CARTA DEL ALCALDE 
Jordi Romeu 

(Discurso de inicio de actividades de la empresa Escal UGS. 
Proyecto Castor en el puerto de Vi na ros) 

Como alcalde de Vi na ros es para mí motivo de 
satisfacción estar presente en la inauguración 
del nuevo muelle de carga para utilizar como 
base de opresiones marinas del Proyecto 
Castor. Una infraestructura que supone, sin 
duda, una iniciativa dinamizadora de nuestra 
economía y que abre, por tanto, nuevas 
oportunidades de crecimiento para la ciudad. 
Han pasado varios años desde el inicio del 
camino de este proyecto, en el que el Equipo 
de Gobierno del Ayuntamiento siempre ha 
apostado a pesar de la oposición. Creímos 
en este proyecto necesario para el desarrollo 
económico como lo entendió el Ministerio y la 
propia Generalitat. 
La actual situación es compleja y nuestra ciudad 
no es ajena a ello. Pero es precisamente en estas 
situaciones de crisis cuando es necesario más 
que nunca redoblar esfuerzos para que Vi na ros 
continúe siendo una ciudad pionera, moderna 
y emprendedora. Para ello hemos trabajado, 
y continuamos haciéndolo, para impulsar 
algunos proyectos determinantes para nuestro 
futuro, como es el proyecto de almacenamiento 
subterráneo de gas natural que será un 
generador de riqueza directa e indirecta para 
nuestra localidad y el resto de la comarca. 
Vinaros es una ciudad en evolución continua, 
con muchos planes en marcha que van a 
contribuir a impulsar nuestra actividad y con 
numerosos retos ilusionantes para el futuro. 
Entre ellos, el refuerzo de nuestro puerto, 
tradicionalmente unos de los motores 

de la economía local. Sin olvidarnos, por 
supuesto, de potenciar y apoyar a los sectores 
tradicionales como la agricultura, la pesca o el 
turismo de calidad. 
En esta actual sociedad de la información y 
de las nuevas tecnologías, hemos de destacar 
también la apuesta pionera del Ayuntamiento 
de Vinaros por el Centro del Conocimiento, 
único en la provincia de Castelló y que sin 
duda catapultará a nuestra ciudad haciéndola 
más competitiva. 
También estamos tremendamente compro
metidos con el proyecto del polígono indus
trial que va a convertirse en uno de los gran
des motores sobre el que pilotará el Vinaros 
del futuro y que se va a convertir en una plata
forma, que junto a los sectores tradicionales, 
contribuirá a impulsar el desarrollo económi
co imprescindible para que sigamos siendo 
una ciudad competitiva y de referencia en la 
Comunidad Valenciana. Esperando la colabo
ración de la Conselleria para que pronto sea 
una realidad. 
No quiero dejar de mencionar otro de los 
proyectos en los que nos hemos volcado 
como es el paseo marítimo de Vinaros. Con 
la creación de nuevos equipamientos, entre 
ellos un aparcamiento subterráneo y un túnel 
de acceso al mismo. 
Nuestro paseo marítimo es un espacio vital 
para la ciudad, el punto de encuentro de 
numerosas actividades sociales a lo largo de 
todo el año y un lugar de disfrute de todos los 
vecinos de Vi na ros. 
Nuestro reto para los próximos años se centra en 
incidir en conseguir el desarrollo sostenible para 
la ciudad de Vinaros. 
Miramos al futuro con optimismo porque 
confiamos en nuestra capacidad y en el esfuerzo 
común de todos los vinarocenses. 
Y también demandamos el apoyo de las 
instituciones autonómica y provincial para 
lograr objetivos irreversibles y necesarios. 
Es en este contexto, proyectos como el 
almacenamiento subterráneo Proyecto Castor 
son una pieza clave en nuestro desarrollo y 
convierten a Vinaros en un referente energético 
no sólo de la Comunidad Valenciana, sino del 
conjunto del país. 
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Sant Jordi reserva sol 
industrial contigu al 
polígon de les Soterranyes 

X. Flores 

Sant Jordi ha aprovat el seu pla general i ha 
reservat 500.000 metres per al polígon, molt 
propers al polígon que esta desenvolupant 
I'Equip de Govern de Vinaros a les Soterranyes, en 
la N-232. El regidor d'Urbanisme, Javier Balada, es 
va congratular que !'alcalde d'aquesta localitat, 
Luis Tena, "haja dit que es tracta d'un lloc amb 
excel·lents comunicacions, fet que demostra 
que hi ha diferents tipus de PP, com el de Sant 
Jordi, que veu el futur d'aquest polígon, i el PP de 
Vinaros, que fa més d'un any que hi posa traves i 
vol impedir l'aprovació d'aquest polígon". 
Referent a aixo, el portaveu del PP, Juan Bautista 
Juan, va descartar que els populars estiguen 
boicotejant el polígon i va dir que el PP "només 
ha dit que les Soterranyes no és la millar zona 
per situar sol industrial, pero aixo no ha d'intluir 
per a res en el seu desenvolupament". Juan va 
tornar a apostar per les Planes Altes perles seues 
comunicacions. 

L'Ajuntament adjudica el projecte 
del polígon de les Soterranyes 

X. Flores 

L'Ajuntament de Vinaros ha adjudicat l'elaboració 
del projecte del polígon industrial de les 
Soterranyes a la UTE Planifica SLU-Guillamón 
Ruber Evren SA, que sera l'encarregada de fer un 
projecte per un import de 807.500 euros. Balada 
explicava que "sera a través d'aquest projecte 
quan es tramiten tots els permisos necessaris per 
poder executar el polígon'; entre ells el relatiu 
a la declaració d'impacte mediambiental i el de 
la qualificació de zona prioritaria per agilitar el 
desenvolupament del polígon. 
Balada també va indicar que la UTE contractada 
també haura de qualificar el sol, de no urbanitzable 
a no urbanitzable d'ús industrial. 

Es constitueix la 'Asociación 
Cívica Raimundo de Alós' 

r ' 
S'ha constitu'lt a Vinaros una nova associació que 
dura el nom d'Asociación Cívica Raimundo de Alós. 
El seu primer president és Antonio Rosado Leguía, 
que hja indicat que l'associació "esta formada ja 
per més d'una vintena de persones i naix amb 
l'objectiu de respondre a les demandes, per una 
banda, de la societat vinarossenca que no es veu 
representada per cap de les associacions ve'l'nals 
existents fins aquest moment en la nostra ciutat". 
Els objectius d'aquesta nova associació són, segons 
Rosado, "defensar una visió liberal de la societat ". 
Per al president de la Raimundo de Alós, "ens 
centrarem en Vinaros i a ajudar els vinarossencs 
per tal que el se u di a a di a mil lote, perqué no este m 
aquí per ser ni comparsa ni assot de ningú, el nostre 
objectiu és oferir el nostre punt de vista sobre els 
temes que afecten els ciutadans, denunciar el que 
no ens agrade i fer propostes que beneficien la 
major part de la ciutadania". 
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ACTUALITAT 

El passeig 
de Fora 
del Forat, 
escenari de 
l'espot de 
l'últim model 
de la gamma 
Seat Ibiza 

X. Flores 

Durant la jornada del dimarts 23 de febrer es va 
gravar a Vinarós l'espot de l'últim model de la 
gamma Seat Ibiza i que es difondra en l'ambit 
estatal. El m are escollit per filmar aquest anunci 
va ser el tram de Fora del Forat del passeig 
marítim, i més concretament a la zona de la 
cafeteria-resta u rant Limbo. 
Es tracta d 'una construcció modular dissenyada 
per Vicent Guallart, dissenyador del nou 
passeig marítim i del passeig de ribera de la 
costa sud de Vinarós, que es troba al costat del 

pare de ribera de Fora del Forat. 
Durant el matí es va efectuar el muntatge de 
tot el necessari per a la filmació, mentre que 
es va comenc;ar a gravar l'anunci entorn del 
migdia, i es va finalitzar la feina cap a les tres 
de la tarda. 
L'alcalde Jordi Romeu es va referir a aquest 
enregistrament, destacant que els productors 
de l'espot s'hagen fixat en aquesta zona de 
Vinarós, a més de qualificar-ho de positiu pera 
la promoció turística de la ciutat. 

&""'\..A.. o~ó -~ \\ ~ METEOROLOGIA de VINARÓS 
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Aquest mes de febrer 
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2009. 
En aquests dos mesos 
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més que en el mateix 
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Ginebra 
Ginebra te extrañamos, 
mucha suerte en Logroño. 
Saludos a papi y mami. 
Besos de Nahuel, Leonel, 
Gabi y Sergio 

La quarta generació de les famílies Fuster e Hiraldo 

o 
o 
1 ) 

o 
... 1 
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Bienvenido 
David Gil Mas nació el pasado 20 
de enero. Uno más de la familia del 
Atlético de Madrid. Enhorabuena a 
sus padres, J_uan Carlos y Maricel 

Las amas 
de casa se 

disfrazaron 
para los 
pasados 

Carnavales 

'We lo ve Rndrea' 

6 mar<; 2010 

La redacció 

Poc després de ser reina del carnaval, Andrea 
participa aquest cap de setmana en el Campionat 
d'Espanya de marxa que se celebra a Eivissa per 
superar el quart lloc aconseguit l'any passat. Els 
teus amics et desitgem molta sort! 



Els escolars celebren el Dia de I'Arbre 201 O 

Un any més, les regidories d'Educació i Medi 
Ambient organitzen la Setmana de I'Arbre, que 
enguany té lloc del 2 al 12 de mar<;:. Aquest any 
hi participaran un total de 2.429 alumnes de les 
diferentes escales de Vinares, i enguany se suma a 
l'activitat un grup d'alumnes del Centre Terapeutic 
de Menors Baix Maestrat de I'IES José Vilaplana. 
Els arbres i arbustos que s'utilitzaran en la plantació 
han estat cedits per la Conselleria de Medi Ambient, 
Urbanisme, Aigua i Habitatge, i perun viverforestallocal 
especia litzaten planta a romatica iforesta 1, Floraverd,que 
ha donat la planta de forma totalment desinteressada. 
A banda de la plantació d'un arbre o arbust, els escolars 
també desenvoluparan altres activitats en l'entorn 
forestal de la serra del Puig, com per exemple els 

Ja és hora que siguem humans 

L'associació Riu Viu organitza per al prox1m 
diumenge 7 de mar<;:, a les 12 del migdia, al passeig 
marítim de Vinares, en part ja remodelada, una 
meditació pública amb motiu del Dia de la Dona. 
Encara avui, en molts ambits de la nostra societat 
les dones pateixen discriminació per la seua 
condició de dones. Laboralment, cobren menys 
que els homens per fer la mateixa feina i continuen 
havent-hi "ocupacions pera homens" i "ocupacions 
per a dones". Tot i que hi ha aven<;:os pel que fa a 
la conscienciació "masculina", en una gran part de 
la societat continua existint separació de genere 
respecte a les ocupacions domestiques i d'atenció 
als fills. També podem veure contínuament als 
noticiaris les tragiques conseqüencies de la violencia 
de genere enquistada en la nostra societat. En 

diumenge, 7 de mar~ 
a les 12 del migdia 

Passeig Marítim de Vinarós (part ja remodel ·lada) 

meditació 
per la fi de la violencia 

masclista 

de q'-l~ 
vrnall~ 

a la meditació ca 

jocs de reconeixement d'especies vegetals, xarrades 
sobre l'evolució de !'agricultura en l'entorn, i activitats 
relacionades amb l'exposició "Hort de la natura: ús 
tradicional de les plantes'; cedida pel Museu Valencia 
d'Etnologia pera l'ocasió. 

Programació dies i escales: 
Dia 2. CEIP Núm. 5 
Dia 3. Escala d'Adults i CEE Baix Maestrat 
Dia 4. CEIP Assumpció 
Dia 5. Consolació i Divina Providencia 
Dia 8. CEIP Sant Sebastia 
Dia 9. CEIP Misericordia 
Dia 1 O. CEIP Manuel Foguet 
Dia 12. Centre Terapeutic Menors Baix Maestrat 

moments de crisi com l'actual, col ·lectius com les 
dones, els infants i la gent immigrada tendeixen a 
patir les conseqüencies més greus d'una situació 
que si bé afecta la societat en la seua totalitat, es 
viu de forma molt diferent segons la classe social , 
el genere i la condició de cadascú . Ara justament 
és quan es va fent més evident que calen noves 
formes de relació, noves formes d'entendre 
el nostre treball, una nova consciencia com a 
individus i coma societat. 
Cal que comence un gran canvi on la dona té un 
paper essencial. Cal que tots i totes comencem el 
ca mí per fer del nostre món un lloc on poder vi u re 
dignament, sense cap tipus de discriminació de 
genere, de classe o d'especie. Un món més just i 
més habitable. Un món més huma. 

la asociación Proda Vinaros agradece 
a todos los participantes que actuaron en el Festival 
Benéfico para la ayuda de los animales necesitados, 
celebrado el pasado domingo en el auditorio 
municipal, así como a todo el público asistente. 
Muchas gracias a los gimnasios que actuaron 
desinteresadamente un año más y que ofrecieron 
un magnífico espectáculo: Esplai, Locura, Gentsana, 
System Sport i Twister. 
Agradecer también las fantásticas actuaciones de 
Nando Santos y Joan Pere. 

6 mar~ 2010 

El domingo 21 de marzo de 201 O 
celebraremos en la ermita de 
Ntra. Sra. de la Misericordia el 40° 
aniversario de nuestras bodas. 
A las 13:30 horas, tendrá lu
gar una misa. Seguidamen
te, comida de hermandad en 
el restaurante de dicha ermita. 
Los interesados llamar a los telé
fonos: 964-456065 M. Milian, 964-
453213 J. Coloma. 964-452875 A. 
Gombau o en el mismo restaurante. 

... 

No llores, Laura. 

El prox1m divendres 12 de mar<;:, a 
les 19.30 hores i a la sala d'actes de 
la Biblioteca, s'ha programat una 
xarrada que versara sobre la dona 
d'ahir i d'avu i. 
Per fer-Ia s'ha invitat l'escriptora de les 
nostres terres Francesca Aliern Pons, 
la qual ha escrit obres de diverses 
tematiques, ent re les quals hi ha unes 
quantes dedicades al món de la dona. 
Aquest acte esta organitzat per 
I'Associació d'Aiumnes Centre de 
FPA Llibertat amb la col ·laboració del 
Consell Municipal de Formació de 
Persones Adultes. 
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CULTURA 

Intercambio musical entre Vinaros e Inca 

La Unió Musicallnquera, de Mallorca, visitó nuestra 
ciudad y actuó conjuntamente con la Societat 
Musical La Alianza en el auditorio municipal. Al acto 
asistieron, además de las autoridades municipales, 
el senador por Castellón Juan Bautista Cardona y el 
senador por Mallorca Xavier Ramis. 
Iniciaron el concierto los músicos de Inca e 
interpretaron: Ferrocarril Sóller de Moya, Queen in 
concert de Jay Boccok, Flores de España de Pascual 
Pérez Chovi, Variazione in Blue de Jacob de Haan y 
Agárrate saxo de Montañés. La banda mallorquina 
estuvo brillante y equilibrada, así como excelentes 
los solistas de clarinete y saxos altos. Al finalizar la 
actuación, su director Miquel Genestra se dirigió al 
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público para explicar la idiosincrasia de las bandas 
de las islas y agradecer a la Societat Musical La 
Alianza la perfecta organización del acto y su trato 
amable y cordial. Seguidamente, las presidentas de 
ambas bandas, Paloma Gómez Mestre y Ana Rosa 
Escuín Ferrer, se intercambiaron los tradicionales 
detalles de recuerdo de este encuentro. 
Tras unos minutos para el pertinente cambio de 
bandas, fue el turno para La Alianza, quien bajo 
la dirección de José Ramón Renovell interpretó 
la obertura Der Freischütz ("El cazador furtivo"), 
ópera romántica basada en espíritus, fantasmas 
y maleficios estrenada en Berlín en 1821, de Carl 
Maria Von Weber, con una gran introducción por 
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parte de las trompas y la gran sonoridad a la que ya 
nos tiene acostumbrados la banda. A continuación, 
una preciosa obra de Miquel Asins Arbó, la Suite 
7936, España en guerra con sus cinco movimientos: 
Preludio, Éxodo, Canción, Leitmotiv, Marcha y Final. 
Esta obra fue compuesta para la serie de TVE del 
mismo nombre. Aquí la banda pudo demostrar una 
de sus principales características, la expresividad y 
supo mostrar la nostalgia, el drama que se vivió en 
aquellos años de la historia de España. 
Hasta aquí la primera parte de este intercambio 
entre las Bandas Inca y Vinaros ya que la Societat 
Musical La Alianza se desplazará a Mallorca en el 
mes de octubre para devolver la visita. 



CULTURA 

Presenta des les activitats culturals de febrera juliol 
X. Flores 

La Regidoria de Cu ltura de I'Ajuntament de Vinaros ha 
presentat la programació cultural de febrera ju liol. Teatre, 
música i cine, entre altres activitats com exposicions o 
tallers, conformen aquesta extensa programació cultural. 
Entre les novetats més destacades, la regidora Maria 
Dolores Miralles va apuntar dos concerts proposats per 
la Colla de Dol<;:aina i Tabal de Vinaros, un en el Club de 
la Tercera Edat i un altre de matinal. El teatre professional 
és una altra de les apostes del programa, mentre que pel 
que fa a teatre amateur destaquen les actuacions d'Eis 

Xerrada sobre el 
simbolisme de la sang 

X. Flores 

Amb motiu deis actes de la confraria del Natzaré 
i Sant Sepulcre, el passat dijous 25 de febrer de 
201 O va ten ir lloc a la sala d'actes de la biblioteca la 
conferencia "La Sang. Simbolisme i transcendencia 
artística': a cimec de Nuria Blaya, de la Universitat 
literaria de Valencia. 

Ganxos de Traiguera i de I'Aula de Teatre, que actuara al 
juny representant les obres Zeus i Grup d'históries. A més, 
després de l'exit de l'any passat, també es faran dos cicles 
de cinema a la biblioteca, el primer de Woody Allen i el 
segon d'Aifred Hitchcock. També I'Obra Social La Caixa 
organitzara un cicle de cinema dedicat al comer<;: just, 
durant els mesos de maig i juny. Miralles va destacar 
l'esfon; de I'Ajuntament vinarossenc per participar en 
el Circuit Teatral Valencia, atés que els consistoris han 
d'avan<;:ar el cost total deis espectacles. 

La biblioteca acull . . , 
una expOSICIO 

sobre les dones 
bolivianes 

X. Flores 

La biblioteca municipal acull fins 
al proper 14 de mar<;: l'exposició 
fotografica "Bolivia: las mujeres 
sabias". Patrocinada per I'Ajuntament 
de Vinaros i la Fundació lsonomia per 
l'igualtat d'oportunitats, l'exposició 
mostra elllarg ca mí que encara queda 
per eradicar la desigualtat social 
en aquest país, on els moviments 
associatius de dones estan en pie 
creixement per lluitar per recuperar la 
participació social. 
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SE BUSCA ADMINISTRATIVA 
CON EXPERIENCIA EN EMPRESAS DE CONSTRUCCIÓN, 

IMPLANTACIÓN ISOS Y LICITACIONES 
Interesadas enviar Currículum Vitae al Ap. Correos 476 de Vinarós 

SE VENDEN O SE ALQUILAN CON OPCIÓN DE COMPRA 
2 LOCALES COMERCIALES CÉNTRICOS 

EN VINARÓS de 100 y 200 m2. 

Do nació 
X. Flores 

Donació de Carmen 
Blanchadell a l'associació 
Amics de Vinaros. 
És la banderola del 
cinquantenari de 
!'arribada de la Relíquia el 
1960. Moltes gracies per 
la vostra confian<;:a, una 
vegada més. 

INFORMACIÓN: 964 45 18 35 · 964 45 28 34 

-,-- .. , 

A 1 

iTe esperqmos! 
Carretera Costa Norte, 231 - 964 49 61 37 
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U N IYERSITAT 

J AU ME* I 

CULTURA 

CicleC .c. , . 
de on1erenc1es 

el s di 1/un.~ de /'U /1 a la Scu del Nord 

22/02/2010 Cultura, art i territori: els museus 
com a referent del nostre entorn 

29/03/2010 El bicentenari de la Guerra 
de la Independencia 

26/04/2010 El mestre Rodrigo i la seua obra 
per a guitarra. Didcidica musical . ..... -. -. . . . .. - . 

24/05/2010* Apropament al coneixement 
astronomic. 

li!J . .......... do 

Ull \IW Vinaros 
UNtVl!RSJTAT 
~UME·I 
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19.30 hores 
FLN:WlÓ llbll- Municipal Vlna.Os 
-a "'""""' C/ PI~ Hort de l Escribano 

s/n, Vlnarl>s 

HISTORIA ARTS LLETRES 

Organitzat per I'Associació 
Cultural Amics de Vinarós 
Conferencia a carrec de 
Conxita Solans: 

"Historia de 
la llenceria 
a través del 

temps" 

Dia: 
12 de mar~ de 201 O, divendres 
Hora: 
19.30 h 
Lloc: 
Saló de reunions despatx 
Agustín Delgado, carrer deis 
Franciscans, n. 4 entresól, 
Vinarós 

ASSOCIACIÓ CULTURAL 

6 mar~ 2010 
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CULTURA 

Visites guiades a la Fundació Caixa Vi na ros 
J 

La nova seu de la Fundació Caixa Vinarós del carrer deis Socors, número 64, esta rebent una molt bona acollida perla gent de Vinarós i comarca. 
A més de la gran quantitat de visitants que passen cada dia a veure les instal·lacions, alguns col ·legis de la ciutat han organitzat visites guiades per tal que els 
alumnes puguen conéixer de més a prop una mica de la historia de la nostra ciutat. 

Se comunica a los 
Sres. socios del 
CMC (Casino) 

Que finalmente el Sr. Antonio 
Hoyo ha disuelto el contrato 
oficialmente con nosotros 
entregando las llaves y asf hoy, 
dfa 6 de marzo, entra en vigor la 

DESAPARECIDOS 

DOMING028 
ZONA ERMITA 

Pastor aleman y schnauzer enano negro y plata (muy 
enfermo necesita medicación) 
Llevan los dos collares y cuando desaparecieron 
iban juntos. 
Cualquier persona que los haya visto por favor que 
nos llame 

SE GRATIFICARÁ 

651 622 148 
626 921 521 

nueva abastecedora del Casino, 
Lucinda Obiol Matamoros. 
En la próxima asamblea se 
realizará la presentación oficial 
del nuevo abastecedor. 

Os esperamos a todos 
Disculpen las molestias 

~/~Oxford~ 
~~English 

1 

Gracias 
La junta 

¡Vivir en 
e 

...... 
nh·ersldad de Oxford 

aprende Inglés 
Portan solo 

Si te das de alta en esta Librería conseguirás el mejor 
descuento del mercado: un 52%. El precio especial de un 
nivel, ahora es de 5 . El precio normal de un nivel es de 198€. 

Te ahorras O en tu alta. Ahor y qu1 

aprende inglés 
al e o precio 

OXFORD 
V NIV E RSJTY PR ESS 

lnformate: 
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CULTURA 

Historia y fundación de la Cruz Roja de Vinaros 
Alfredo Gómez 

Posiblemente una de las asociaciones locales, de 
carácter benéfico, más antiguas que quedan en 
activo en nuestra ciudad sea la Cruz Roja . Una 
entidad que a lo largo de más de 130 años ha 
desarrollado una labor humanitaria en Vinarós 
de tal magnitud que merece un reconocimiento 
más allá del simplemente histórico. A lo largo de 
los pasados siglos XIX y XX la Cruz Roja local ha 
estado -y sigue- presente en la gran parte de las 
catástrofes naturales, en las diferentes guerras y 
en la atención a los ciudadanos, en la mayoría de 
casos por voluntarios anónimos que no dudaron 
en dejar no sólo sus quehaceres personales 
sino incluso arriesgando su propia vida, para 
socorrer a los heridos o víctimas de la mayoría 
de percances en los cuales se vieron inmersos 
los vinarocenses en todo tipo de desgracias. 
Teníamos constancia de que su fundación en 
Vinarós se remontaba al pasado siglo XIX, pero 
podemos corroborarlo de manera documental. 
En los archivos de la entidad hemos podido 
localizar el acta de fundación de la Cruz Roja 
local, y así la trascribimos. Con fecha del 16 de 
marzo del año 1874 podemos leer que, según 
el acta del 15 de marzo, consta que en dicho 
día (15 de marzo de 1874) quedó instaurada "la 
Comisión de la Asociación de la Cruz Roja en la 
villa de Vinaroz con los señores que la forman 
quedando constituida la Junta de Gobierno 
de la misma en la forma siguiente: presidente, 
D. Gabriel Cardona; vicepresidentes, D. Manuel 
Segarra y D. Pascual Vizcarro; depositario de 
fondos, D. Sebastián Brau; contador, D. Aniceto 
Peris; director de almacén de efectos de sanidad, 
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D. Bautista Ju lbe; secretario, D. Agustín Manuel 
Roig, y como vicesecretario, D. José Salvador". En 
tal fecha se dio el acta como aprobada. 
Así pues, tenemos constancia a día de hoy 
de que el "fundador" de la Cruz Roja de 
Vinarós, lo fue D. Gabriel Cardona, al cual le 
será bien merecido el agradecimiento actual, 
junto con los miembros fundadores . Y para 
tal acontecimiento podemos en día de hoy 
determinar fehacientemente la fecha de la 
fundación de la Cruz Roja local de Vinarós el día 
15 de marzo de 1874, ahora hace 136 años. 
Teniendo en cuenta dicha fecha hemos de ver 

el contexto histórico en el cual nació la primera 
asociación local de la Cruz Roja local o grupo 
de voluntarios. 
En enero de 1874 el jefe militar de Vinarós, el 
coronel Navarro, recibía la noticia de que los 
carlistas estaban preparados para atacar la plaza 
de Vinarós. Al recibir la noticia movilizó a todos 
los voluntarios locales, que eran poco más de un 
centenar de milicianos locales y algo menos de 
tropa. El 18 de enero se presentaron delante de 
la puerta de la ciudad un contingente de más de 
3.000 soldados para tomar la ciudad. 
Delante de las murallas, los carlistas tomaron al 
asalto la ciudad en medio de una batalla cruenta 
defensiva, con decenas de heridos y fallecidos. 
El centenar de vinarocenses se hicieron fuertes 
en la puerta amurallada de la calle Pilar (en la 
báscula) pero lógicamente sin éxito, aunque no 
sin valor y resistencia. Los asaltantes hicieron 
retroceder a los defensores desde la "báscula" 
de la calle Pilar hacia el campanario, a tiros, 
incluso abriéndose paso a través de las casas, 
haciendo boquetes en las paredes, hir iendo 
a los vecinos a golpe de bayoneta, y una vez 
dentro de las casas avanzando sin cuartel hacia 
el centro de la ciudad . No obstante, el centenar 
de vinarocenses aguantaron la muralla, 
obligando al enemigo a desplazarse hacia las 
casas vecinas para entrar en la ciudad. 
Los defensores locales aguantaron firmemente el 
asalto hasta que decidieron rendirse, librándose 
una cruenta batalla a lo largo y ancho de la calle 
del Pilar, en la plaza Jovellar y Parroquial. Al 
final, la ciudad acabó rendida, salvo un grupo de 

milicianos que, haciéndose fuertes en el alto del 
campanario, decidieron hacer frente al invasor 
desde la torre defensiva e inexpugnable. Al cabo 
de largas conversaciones y réplicas mutuas de 
disparos, la milicia del campanario se rindió 
a los carlistas, puesto que los sobrepasaban 
en número y quedaban aislados en la torre sin 
posibilidad alguna de defender ya la ciudad. 
A consecuencia de tal cruenta batalla quedaron 
en las calles del Pilar y Jovellar decenas de heridos 
y numerosos valientes fallecidos. Vinarós estaba 
ya en manos de los carlistas. Las consecuencias 
fueron nefastas y los actos de castigo hacia 
la población son de imaginar. Borrás Jarque 
nos lo describe de manera errónea como un 
campo de rosas, pero podemos imaginar que 
los fusilamientos, asaltos a las casas, desmanes 
y saqueos fueron moneda corriente en la ciudad. 
En medio de tal cruenta batalla , con heridos 
sangrantes en medio de las calles, un grupo 
de milicianos al frente del militar Cardona, 
enarbolando la bandera de la Cruz Roja, 
atendió a los heridos en la batalla. Fue la 
primera intervención de la Cruz Roja en 
Vinarós, a finales del mes de enero del año 
1874. Desconocemos la importancia que 
tuvo entre los carlistas la intervención de 
este grupo de voluntarios, pero sí podemos 
determinar que actuó de manera firme entre 
la población local, que se vio desbordada por 
el avance carlista, con un ejército profesional 
delante de una población indefensa. 
Vinarós, con un pequeño hospital en la plaza 
Jovellar, debió de quedar desbordada por 
las decenas de heridos, ante los cuales se 
debieron adecuar quirófanos de urgencia 
en la Iglesia, camas en casas particulares, la 
escuela y el ayuntamiento, al frente de los 
médicos de urgencias. La Cruz Roja local 
quedaba al frente de la ayuda directa de las 
decenas de heridos en tal cruenta batalla . 
A raíz de dicho asalto se creó la primera 
asociación local de la Cruz Roja dedicada a 
atender a los heridos de guerra, promovida 
por un grupo de voluntarios y que fue el 
germen de la entidad local actual, vigente a 
día de hoy en Vinarós. 

PROMOCIÓN 
MES DE MARZO 

BIOTHERM 

1 PRODUOO 25°/o DTO. * 
2 PRODUOOS 3X2 ** 

ANTICELULÍTICAS 40°/o DTO. 
• EXCEPTO PACKS 

•• EXCEPTO PACKS 1 SE REGALARÁ EL DE MENOR VALOR 
OFERTAS NO ACUMULABLES 



PESCA 

Preparación de la subasta matinal 

Mar con temporal y bonanzas 
Semana con alternancia de aguas. Hubo días de fuerte marejada del este 
con grandes andanadas de olas que incluso llegaron a saltar la escollera de 
piedras del dique de levante del puerto. Y por el contrario tuvimos jornadas 
de mar en calma sólo salpicada por una tenue llovizna. La actividad pesquera 
se vio afectada por dicha climatología y los barcos faenaron a medias en las 
diversas modalidades. 
La pesca de arrastre operó normal a excepción del miércoles, en que el temporal 
de levante dejó a puerto a diez bous. Los otros cuatro restantes partieron a 
caladero, para faenar con suma dificultad y sus extracciones resultaron flojas. Las 
especies mayoritarias subastadas fueron: langostino a 30 €/kg, calamar de 13 a 
27 (según tamaño), pescadilla de 4 a 11, salmonete a 8, rape de 3 a 8, peluda a S, 
caracol a 7, galera de 3 a S, mollera, cintas, rubios y burros de 2 a 4, pulpo blanco 
y jurel de 1 a 2, cangrejo, aranya y morralla de 1 a 3. 
El cerco comenzó pillando peix blau. El lunes nuestras cuatro traíñas atraparon 
lSO cajas de sardina a 24 €/caja (12 kg) y SOO de boquerón a 20. El martes las 
cuatro 1/ums llevaron 2SO cajas de sardina a 18 y 3SO de seitó a 19. 
En cuanto a las barquitas de los artes menores, los trasmalleros capturaron 
sepia a 8 €/kg y mabre a 6. Otros pescaron pagel de 4 a 12, dorada de S a 20, 
palometa a 2 y roncador a l. Unos subastaron lenguado a lS y raya a 3. El 
xarcier del gran fondo llevó langosta a 40, gallineta a 16, pagre y dentón a lS 
y corva y mamona a 3. 
El palangre pescó pocos /lobarros a 22 €/kg, sargo a 1 O y raya a 3. 
La marrajera sólo arribó uno con poco pez espada a 12 €/kg. 
Y la escasa recolecta de pulpo raquero con cadufo se cotizó de 3 a 6 €/kg. 

Pesqueras perdidas 
Muchas veces hemos comentamos que el arte del palangre antaño era bastante 
utilizado en nuestro litoral. Ahora son pocas las embarcaciones que pescan con 
este arte de anzuelos. 
De las distintas variedades que hay del palangre, el del dibujo es llamado 
palangre de colgar, que ya no suele ser utilizado. Ahora se utiliza el de fondo. 
El de colgar está formado por un cabo de unos 200m de largo llamado more, 
que lleva cada S m un sedal fino llamado brac;olada de unos 2 m de largo 
con un anzuelo en su extremo. En ambas puntas de la more se ata otro cabo 
llamado sirga con una baliza abanderada apodada ga/1 y un muerto de fondeo. 
Según se quiera se colocan balizas y muertos a intervalos por la more, de 
manera que quede en forma de zigzag en sentido vertical, con unos anzuelos 
más cerca del fondo y otros más entre aguas o cerca de la superficie, así que 
se pueden capturar diversas especies de peces, como lubina, pagel, mabre, 
sargo, 1/iri, etc., en función también del cebo utilizado, como sardina, pulpo, 
cangrejo, bivalvos, etc. 
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IJlctn't~Mra ócüi6 qué vam veure semblava que 
. , ....... , ...... del cap d'un llágostf, totalment incolora, 

óbserVant-la amb deteniment 
vam apreciar que es tractava d'una altra cosa. Era un 
animar man, complet. 1 que havia estat batejat amb 
aquest nom per la similitud amb les papallones de 
terra. En castelll; se l'anoMena evkfentment marlpoStJ 
de mar. & molt rer de veure perqué habita en zones 
pel8glques t ~mies att\inyades de la costa. 
SOiament a. J'hlYerft s'acosta a ta superficie. 
E1 seu nom~ kCymbulid~i. 
~un mol·luscpertanyentalaclassedels gasteropodes. 
~ un gtnete .amb una espkje e dosca en forma 
de borce. amt:rtes \'01'8 tongkldJ\almént dentades. 
Aquesta * com~ cartilaginosa, o 
siga. com tou amb una c41oracf6. 

par•pc>dll 1títañ fosos en un dfsé: 
amb obertura 

'1:~·=~~1:::: les dos gr¡¡ns 
'LC en els seus 

Palangre de colgar calado 
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Gaspar Redó 

Nuestro deporte locdl de 
nuPV('l. Pn In e nnd 

Varios deportes han destacado 
esta pasada semana dentro de sus 
respectivas competiciones. Por un 
lado, hay que mencionar nuevamente 
al baloncesto por las importantes y 
merecidas victorias del C.B. Vinarós, 
que de la mano de su equipo senior 
femenino y junior masculino se 
deshicieron de sus rivales. 
También la natación volvió a brillar con 
luz propia al conseguir el Club Natació 
Vinarós copar una gran cantidad de 
podios a cargo de los jovencísimos 
nadadores de las categorías benjamín 
y alevín en el pasado campeonato de 
promesas disputado en la piscina de 
Benicarló. 
Por otro lado, el atletismo nos volvió a 
mostrar su mejor cara con el brillante 
éxito logrado por nuestros atletas 
locales en el campeonato autonómico 
absoluto de pista cubierta disputado 
en el Luis Puig de Valencia donde 
Gaspar Mateu quedó campeón y 
medalla de oro en la modalidad de 
salto de pértiga, siendo Néstor Vinaixa 
subcampeón y medalla de plata en 
salto de altura. A todo esto hay que 
añadir el exitazo de Guillem Adell al 
quedar campeón autonómico en la 
prueba de 1.500 metros lisos absoluta 
la semana antes y el segundo lugar 
de nuestra marchadora Alba Sánchez 
en el trofeo de marcha ciudad de 
Badalona. 
Felicitaciones a todos por estos 
magníficos éxitos deportivos. 

Calendario electoral de la 
junta directiva de la Unió 
Ciclista Vinaros 

Convocatoria elecciones: 
del1 al1 O de marzo de 201 O 

Presentación de candidaturas: 
del10 al15 de marzo de 2010 

Estudio y aceptación: 

del16al18demarzode2010 

Divulgación e impugnaciones: 

del19 al 23 de marzo de 201 O 

Celebración de elecciones: 
el25 de marzo de 201 O 

de las 20.00 a las 23.00 horas 

Secreterio de la junta electoral 
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ATLETISME. C.Esportiu Aigües de Vinaros 

Campionat d'Espanya 
d'atletisme de vetera ns: 
medalla de plata 

6 mar<; 2010 

ATLETISME. C.Esportiu Aigües de Vinaros 

Dos vinarossencs pugen 
al podi en el Campionat 
Autonomic Absolut en 
pista coberta 

El dissabte passat va tindre lloc en el Lluís Puig, el 
Campionat Autonómic Absolut en pista coberta , 
competició organitzada perla Federació Valenciana 
d 'Atletisme. Els vinarossencs Nestor Vinai xa del 
Club Esportiu Aigües de Vinarós va acabar segon 
millorant la seua marca personal en 1,79 metres en 
la prava de salt d 'alc;ada i es va penjant la medalla de 
plata i, perla seua part, Gaspar Mateu, que defensa 
els colors del Fent Camí Mislata, es va alc;ar amb 
el títol de campió autonómic absolut de bot amb 
perxa en elevar-se fins a 4,70 metres. 

L:atleta Xavier Fontelles va aconseguir el segon lloc del podi 
en els campionats d'Espanya de pista ca berta en la categoria 
de veterans M-40, que es van disputar els dies 21 i 22 de 
febrera Saragossa, dins l'especialitat de pentatló. Per assolir 
la medalla, va haver de competir en les cinc proves de la 
"combinada": 60 m tanques, salt de !largada, llanc;ament de 
pes, salt d'alc;ada i una emocionant i disputada carrera de 
1.000 metres, on es van decidir la segona i tercera posició . 
Tot i córrer ambla samarreta de la UA Barbera de Catalunya, 
Xavier es soci i membre de la Junta del CE Vinarós, i entrena 
habitualment amb altres atletes del club local, a les pistes 
d'atletisme situades al polígon Carreforur. Aquesta és la 
segona vegada que aconsegueix el 2n lloc a un campionat 
nacional, sempre en l'especialitat de combinades. 

~ INFO CME: r~ 
El CME ja ha concretat la data pera la Marató 
Popular de Vinarós '1 O. L'esdeveniment 
esportiu tindra lloc el dia 25 d'abril. En breu, 
en donarem més informació, pero ja pots 
comenc;ar a entrenar-te i posar-te a punt. 
Torna l'esdeveniment esportiu per 
excel·lencia de Vinarós. 

El CME vol fer públic el resultat de les 
subvencions esportives que atorga per a 

l'exercici 2009 per a entitats esportives 
i esportistes de la ciutat de Vinarós. Les 
subvencions a atorgar són: 
- Subvenció de lleure 
- Subvenció per a esportistes d'elit no 
professional 
- Subvenció per a programes d'activitats 
anuals d'associacions i clubs esportius de 
la ciutat de Vinarós de caracter competitiu 
federat . 



FUTBOL. Campeonato Regional Preferente 

Los 
defensas 
ganaron 
a los 
delanteros 

U VILAFAMÉS VINAROS U. 

Alineaciones 
C.F. Vilafam és: Delfín, Ángel , Cabrera , De Felipe (Toni ). Carlos, Marc (C/iff) , Vázquez, César 
(Kike). Sol a, Jua nma (Tristán) i Cipria. 
Vinaros C.F.: Peinado, Javi Esteller, Pedro, Á/ex Bueno, Potrimba (Gerard Baila ). Cri sti an, 
Nacho (Florín ). Agu s (Marc Baila ). David Folch , Víctor Pl a y Espinosa. 
Árbitro: dirigió el en cuentro el colegiado Fuentes Medina. Flojo. Mostró tarjetas amarilla s 
a los loca les Césa r y De Felipe, así como a los visitantes David Folch y Víctor Pi a. 

Partido de toma y daca el disputado en 
el Estepar de Vilafamés ante poco más de 
150 aficionados, que salieron aburridos 
por las escasas ocasiones de gol, ya que las 
defensas de ambos equipos se adueñaron 

de sus respectivas delanteras, por lo que 
el marcador no se movió y al final los 
contendientes tuvieron que conformarse 
con un reparto de puntos que le viene muy 
bien a los langostineros. 

FUTBOL. Campeonato Regional Juvenil 

El juvenil empató en Onda en un gran partido 

C.D. ONDA VI N AROS CJ 

Alineación 
Vi na ros C.F.: Toni , Drago, 
Pab lo, Fel ipe, Cristian , 
Carri , Kevin , Javi García, 
Marc, Sergi y Dani . 

Pos EQUIPO 

1 A t Saguntino 
2 Cf Bomol 
3 Cf Benlloch 
4 Cd Benicasirn 
5 Vinaros Cf 
6 Cd Alcora 
7 Cd Castellon 8 
8 Nules Cf 
9 Ud V all de Uxo 
10 Almenara Fb 
11 Cd Acero 
12 Cf Villafarnes 

Cd BuiTiana 
Cf San .Jordi 
la Vilavella cf 

Meritorio empate el 
conseguido por el equipo 
juvenil del Vinaros C.F. en el 
difícil terreno del C.D. Onda, 
donde a base de pundonor 
y buen juego demostró 
con creces que es uno de 

CLASIFICACIÓ 

P.J PG PE 

24 16 4 
24 15 5 
24 14 3 
24 11 6 
24 9 9 
24 10 5 
24 9 8 
24 10 5 
24 9 5 
24 7 10 
24 7 10 

8 7 
6 10 
7 
6 

los mejores conjuntos del 
Campeonato Regional Juvenil 
y con serias aspiraciones 
de lograr el título. El gol 
langostinero fue conseguido 
por Javi García culminando 
una gran jugada. 

pp GF GC PUNTOS 

4 44 15 52 
4 49 26 50 
7 39 27 45 
7 35 30 39 
6 42 36 36 
9 42 36 35 
7 34 29 35 
9 35 34 35 
10 33 37 
7 39 35 

38 35 
28 27 
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La jornada del fin de semana pasado, se saldó con 
sendos empates. Tanto el primer equipo en Vilafamés 
como el juvenil en Onda, arrancaron un punto que en 
ambos casos son buenos para los intereses albiazules. 
Sin dudar que una victoria hubiese sido mejor, pero 
dada las bajas que se arrastraban en el primer equipo, 
una semana más se completó la convocatoria con 
juveniles y esto es una cadena en la que se ven 
afectados los equipos de abajo. Principalmente por 
esto y no venir de vacío de estos desplazamientos se 
da como bueno el empate conseguido. 
Por diversos motivos no participaron del juego 
Espinosa, Martín, Ernesto, José Ángel, Wifredo y Dani 
Balfagón. En el once de salida participaron Gerard, Javi 
Esteller y Nacho. Luego participaron y debutaron Florín 
y Pau, Florín ya debutó el año pasado en Benicassim 
y si no recuerdo mal por aquel entonces su ficha era 
de cadete. Pau sí que debutaba y tiene ficha del juvenil 
B. Javi García se quedó esta semana en el juvenil y fue 
el artífice del gol. El primer equipo empataba a cero y 
el juvenil a uno. Con estos resultados el primer equipo 
se sitúa quinto en la tabla a tres puntos del Benicassim 
que es cuarto pero a 9 puntos de las plazas de ascenso. 
A falta de 1 O jornadas, empiezan a darse resultados 
sorprendentes y es que los equipos empiezan a quemar 
sus últimos cartuchos en busca de sus objetivos. El 
Castellón B daba un paso atrás en sus aspiraciones y 
se queda a 1 O puntos de la promoción tras perder 
en casa ante el Almassora que sale de las plazas de 
descenso. La Vilavella empató en casa y ocupa plaza 
de descenso pero empatado a puntos con Almassora 
y Sant Jordi que perdía en la Vall d'Uixó. Saguntino y 
Borriol siguen con su marcha triunfal y vencían en los 
campos de Nules y Benicassim respectivamente por 
un claro O- 3 y un ajustado O- l. El Benicarló tomaba 
un sorbo de esperanza al golear por 5 - 2 al Alcora. 
Si en la parte alta las cosas están bastante claras, por 
abajo se aprieta y semana tras semana la emoción está 
asegurada. Para esta jornada el Almassora- Benicarló 
es fundamental para ambos. No menos interesante es 
el Sant Jordi -La Pobla de Farnals. 
Si Benicarló y La Pobla de Farnals lo siguen 
teniendo muy complicado, desde el Vall d'Uixó 
que es nuestro próximo rival y está noveno en la 
tabla con 32 puntos a la Vilavella que ocupa plaza 
de descenso sólo hay 5 puntos de diferencia. Faltan 
por jugarse 30 y en medio de ambos hay 6 equipos 
que tienen entre 31 y 27 puntos. 
El juvenil, por su parte, empataba en el campo del Onda 
(tercero por la cola). la gente dirá que debía de haberse 
ganado dada la clasificación del rival, pero en esta 
categoría todos los campos son difíciles y el Onda lucha 
por no descender. Con este resultado que no es del 
todo malo mantienes al Onda a 1 O puntos de distancia 
a falta de 9 jornadas para concluir el campeonato. Tanto 
juvenil como primer equipo coinciden en el Cerval. Hoy 
sábado a partir de las 16:30 el primer equipo recibe al 
Vall d'Uixó y mañana a la misma hora el juvenil recibe 
al Saguntino, esperemos que se juegue al fútbol y no se 
repitan los incidentes del partido de ida. Ayer se jugó 
el Borriana - Vilafamés. Ambos equipos han acordado 
adelantar el partido. Recordar que el Borriana se negó 
a adelantar el partido ante el Vinaros alegando que 
siempre jugarían en domingo ya que así se lo habían 
prometido a sus socios. 
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FUTBOL AME RICA. Club lronmans Vinaros 

lronmans divulga el fútbol americano en la comarca 

El club lronmans de Vinarós sigue con su 
divulgación del fútbol americano en la 
comarca. La semana pasada se iniciaron los 
entrenamientos para la liga colegial en el 
instituto de Alcanar y esta semana empiezan 
los entrenamientos en los institutos de Vinarós. 
Se espera una competición muy reñida con los 
diferente equipos que la integran. 
Aparte han empezado las jornadas de captación 
de jugadores en las pistas de atletismo que 
duraran durante todo el mes de marzo, los 
miércoles y viernes de las 20 a las 22 horas. Un 
entrenador se dedicara única y exclusivamente 
para que los interesados en formar parte del 

equipo puedan empezar a tomar contacto con 
este apasionante deporte, y poco a poco ir 
entrando en la dinámica de los entrenamientos 
para con vistas a un próximo futuro disputar 
encuentros con los lronmans 
En la última jornada de futbo/ flag disputada 
en las instalaciones del Club Ricers de Sueca, 
los 1 ronmans mejoraron notablemente su 
nivel con respecto a la anterior ganando a los 
Ricers, aunque perdieron con los Giants de 
Valencia. A la espera de la fecha que ponga 
Firebats para la celebración de los partidos 
que faltan todavía, quedan esperanzas de 
clasificación para la Spanish Bowl. 

FUTBOL SALA. Vinaros F.S. INFANTIL FUTBOL SALA. Puchal Climatizaciones F.S SENIOR 

Partido disputado desde el principio 

VI N AROS ES. ONDA BES 

Alineación 
Vinaros F.S.: (C) Boris 
Montoya Vaca (1 ), 
Antonio Portilla Lluch 
(2), Feo. Javier Fabrega 
Redó (3), Alejandro 
Zaragoza Carbajo (S), 
Angel Artigas Sanz 
(8), Javier Carbonell 
Arnau (9) y Jaime Sasrte 
Crespo (1 O). 
Goles: 
Vinaros F.S.: Javier 
Carbonell (2 ), Jaime 
(1 O), Angel (4). 

El partido estuvo disputado desde un 
buen principio. El equipo local hizo 
una jugada que consistía en rodar el 
balón de una parte a otra del campo 
por la defensa hasta poder conseguir 
un pase con peligro para el Vinarós. 
Al principio, el equipo visitante cayó 
en su juego corriendo de un lado a 
otro mientras que no conseguían 
otra cosa que el cansancio, poco 
después el Vinarós cayó en la cuenta 
de su error y supo esperar en medio 
campo con paciencia hasta que llegó 
el primer gol en un balón en la frontal 
del área que supieron transformar. El 
Onda no cesó en su juego insistiendo 
con dicha táctica que no funcionó, 
mientras el Vinarós fue marcando un 
tanto tras otro por fallos defensivos. 
El Onda no supo acomodarse y 
apenas consiguió algunas jugadas 
en campo contrario. 
Así finalizó la primera parte con un 
buen resultado para el Vinarós de 

0-6 que dejaba el partido claramente 
decantado. 
El segundo tiempo siguió las 
mismas características, aunque 
esta mitad la zaga local estaba muy 
atrasada y "intimidada" perdiendo así 
numerosos balones y cometiendo 
garrafales errores muchos de 
los cuales acabaron en gol, así, 
juntamente con malos saques de 
portería, marcajes malos y un juego 
"achantado': la distancia entre 
ambos equipos llegó a aumentar a 
un 0-16, aunque el Onda tuvo uno o 
dos contraataques que no supieron 
finalizar, llegando así al final del 
encuentro sin mayor incidencia que 
alguna que otra falta disputada sin 
mayor importancia y llegando así con 
el resultado de 0-16 en el marcador. 
Cabe destacar la poca emoción e 
intensidad del encuentro dada la 
superioridad del equipo visitante en 
todos los aspectos. 

Cinco inicial: Eloy, David 
Beltran, Osear Calvo, David 
Parra y Juan jo Parra. 

Más tarde intervinieron: 
Osear Beltran, Amadeo, Javi 
Aicart, Edu Miralles, Josep 
Miquel y José Zaragoza. 

Buen partido disputado por el 
Puchal Climatizaciones en campo 
del Santa Magdalena ya que 
el resultado final no refleja la 
super ioridad mostrada en todo el 
partido. 
Al poco de empezar el partido, 
David Parra anotaba el 0-1 tras 
una jugada ensayada de saque 
de esquina. Tres minutos más 
tarde, Osear Calvo marcaba 
el 0-2 después de un disparo 
ajustado al palo. Los visitantes 
presionaban en toda la pista, 
obteniendo sus frutos, ya que los 

SANTA PUCHAL 
MAGDALENA ES. CLIMATIZACIONES ES 

locales no podían sacar bien la 
pelota, y de ahí en un robo, David 
Parra anotaba el 0-3. Un minuto 
antes de acabar la primera parte, 
Amadeo anotaba el 0-4 con el 
que se llegaba al descanso. 
La segunda parte empezó igual que 
la primera, que a los cinco minutos 
anotaba Juanjo Parra el 0-5. Puchal 
dispuso de numerosas ocasiones 
para ampliar el marcador, pero 
no materializó ninguna. A falta de 
un minuto para la conclusión del 
partido los locales conseguían el 1 
a 5 definitivo. 



HANDBOL. Club Balonmano Vinaros 

Sin las ideas claras 

CLUB BALONMANO MAR NI 
VI N AROS 

A lineació n 
Marc Sanz (p). Ha raid (4), Aissa, 
Martorell, Pinilla (4). Nahuel, 
Eddy (4), Rafa(6). Agustín (1), 
Miguel (1), Ángel, Vlad y José 
Mari. 

Mal partido el jugado el pasado 
sábado contra un equipo de 
similar categoría pero con mucha 
más experiencia. Tenemos un 
equipo muy joven con una media 
de edad de 21 años y eso se nota 
en los partidos, esperemos que 
con tiempo y las ganas que ponen 
empiecen a salir los resultados 
y lleguemos a realizar buenos 
partidos que enganchen a nuestra 
afición. 
El partido no tuvo ninguna historia, 
con los nuestros luchando pero 
sin que saliesen las cosas tanto en 
ataque como en defensa, mención 
especial para Fiki, autor de 6 goles, 
lástima que en la dirección del 
equipo ni Marc Martorell ni Miguel 
estuvieron finos y no consiguieron 
llevar al equipo hacia un triunfo 
buscado con ganas. 
Felicitar por su vuelta a Agustín 
Serrano, que será de gran ayuda en 
esta parte final del campeonato y 
esperar a que los nuestros consigan 

rr. 

mejorar en su juego y conseguir 
alguna victoria. 
Nuestro equipo es muy joven, pero 
confiamos en todos ellos y estamos 
seguros que al final tendremos 
muchas satisfacciones. 
Felicitar también al juvenil por su 
triunfo ante el Marni en su partido 
de fase de ascenso y esperar a esos 
jugadores para el año que viene, 
que seguro que mejorarán nuestro 
primer equipo. 
Otros resultado fueron: 
C. Bm. Vinares Cadete 19 - Maristas 
Algemesí 39 
C. Pablo Neruda Infantil 36 - C. Bm. 
Vinares 13 
Este sábado el primer equipo se 
desplaza a Dénia, esperemos que nos 
salga un buen partido · y podamos 
traernos los dos puntos. 
Por la mañana en el pabellón jugaran 
el cadete e infantil masculino contra 
los equipos del Maristas de Valencia 
sus partidos de fase de ascenso. 
Suerte. 
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Nos falta un poco 
Alineación 
Marc Sanz (p), Ha raid (S). Aissa (1). 
Martorell (2), Pinilla (2). Nahuel (2). 
Eddy (7), Rafa (2). Agustín (1 ). 

El partido tuvo dos partes muy 
diferenciadas. La primera para 
olvidar con un resultado en contra 
de 17 a 9, que nos marcó para todo 
el partido. Empezamos muy mal, sin 
ideas y con un parcial en contra de 
9 a 2, lo que nos hizo ir a remolque 
todo el encuentro. La segunda parte 
fue otra y se notó las consignas en el 
vestuario de nuestro entrenador José 
Ramon Delhom, y nuestros chicos 
con ganas y una defensa súper 
agresiva, lograron que el marcador 
fuese otro, llegando al final de esta 
segunda parte con el resultado de 
empate a 13 goles, pero la renta que 
obtuvo el Denia en la primera parte, 
fue suficiente para llevarse el partido. 
Destacar a nuestros jóvenes 
jugadores que con sólo nueve 
efectivos dieron todo lo que tenían 
y podían, sobre todo en la segunda 
parte. Felicitar al Dénia por su 
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C.D. GARBI DÉNIA CLUB BALONMANO 
VINARÓS 

partido y su victoria. Tienen un buen 
equipo con jugadores muy grandes y 
completos. 
Este próximo domingo jugamos en 
casa a las 12 horas contra la U.P.V. de 
Valencia, partido que tenemos que 
ganar para dar una alegría a nuestra 
afición. Os esperamos. 
Otros resultados fueron: 
(Juvenil) C.B. Maristas Algemesí 27 -
C.BM. Vinares 13 
(Cadete) C.Bm. Vinares 24 - Maristas 
Algemesí 29 
(Infantil) C.Bm. Vinares 26- Maristas 
Algemesí 36 
Próximos partidos: 
Sábado 6 a las 17:00 horas C.BM. 
Vinares- C.D. Castellón 
Domingo 7 a las 10:30 horas C.BM. 
Vinares- Pablo Neruda (Infantil) 
El cadete masculino se desplaza a 
Algemesí contra el Maristas. 
Suerte a todos. 

FUTBOL SALA. Llangostí de Vinaros F. S. 
Teníamos ilusió . 

FOTOSPAI COM f n, teln•amos ganas que 
· uese a go b · 

por la gente, pero no on•to_y esperado 
imaginar que en sólo 1 A~~s p~dnamos ni 

de tener en FOTOSPAI CO~en~mos capaces 
fotos y t d · mas de 55.000 

. o as vuestras visitas diarias. 

El 3 de marzo del 2009 . 
el 3 de marzo del 2010 nacd•a FOTOSPAJ.COM y 

os amos las gra · ya que nosotros h Clas ... 
granito de aren emos puesto nuestro 

a en este peq -
pero tenemos que da 1 uen~ proyecto, 

esp · 1 r as graCias muy 
~~~g~-~nte a nuestros colaboradores 

colaborador:s~~~~~s~ ~aa;~l,·cainaadloosres, 
·· • q~nm 

cnt•can, a los que nos felicitan ... 

y sobre todo a VOSOTROS . 
. , grac1as por 

segwrnos día tras día . , porque sm 
vosotros no existiría FOTOSPAI.COM. 

1' NACIONAL B- GRUPO 14 ·na JORNADA 

Cómodo triunfo ante el colista 
Ficha técnica 
Llangostí: Raúl, 
Migue (1). Esteban , 
Jony (1), Wilson, 
Héctor (1), Kevin, 
Richi, Agus y David. 

LLANGOSTI DE ONDA - AZULEV 
VINAROS FS 

Tres puntos casi que decisivos ante un rival directo de 
cara a la salvación. Ahora se ocupa la 9• plaza, a falta de 
8 partidos por jugar y con 13 puntos de ventaja. 
El partido fue muy discreto, ante un rival muy flojo. La 
primera parte terminó con 2-0, con un Onda siempre 
muy atrás, y con el Llangostí que no remataba varias 
jugadas claras de gol. 
En el segundo tiempo más de lo mismo, lo más 
importante estos 3 puntos. 
Este sábado a las 6 de la tarde, duelo comarcal contra 
el Peníscola, equipo líder de la competición, que tendrá 
que luchar mucho y bien para ganarnos. Esperamos 
salga un buen partido y poder conseguir la victoria, que 
será muy difícil. 
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NATACIÓ. Club Natació Vinaros-Cala Montero 

Lliga Promeses 2009-2010 · 4a jornada 

Els xics del Club Nata ció Vi na ros-Cala Montero continuen invictes en les proves de relleus 

Passat el carnaval, els més joves 
nadadors del Club Natació Vinares
Cala Montero (categories benjamina 
i alevina) tornaven a l'activitat 
prenent part en la quarta jornada 
de la Lliga Promeses 2009-201 O. 
Ho feien a la Piscina Municipal de 
Benicarló, el dissabte 20 de febrer, 
juntament amb els clubs: C.N. Onda 
i C.N. Benicarló. Per la seua part, el 
diumenge 21 van competir a Vil a-real 
els altres tres clubs de la provincia: 
C.N. Castalia Castelló, C.N . Aquatic 
Castelló i C.N . Vila-real. 
En parlar d'aquestes categories tan 

petites, el Club Natació Vinares-Cala 
Montero compta amb una nombrosa 
llavor de xiquets i xiquetes. En la 
categoria benjamina ens van 
representar 18 nadadors: Ariadna 
Teruel, Abigail Vivanco, Andrea Gual, 
Lara Sebastia, Luis Nicolas Ospina, 
Pau Pepio, Ignacio Rodríguez, Aaron 
Queralt, Hugo Simó, Pau Adell, 
Andres Jiménez, Nacho Serret, Jordi 
Gual, Óscar Ruiz, Mikel Ocio, Angel 
Lleixa, David Milian i Martí Segarra. 
Mentre que 13 ho van fer en 
categoria alevina: Maria Galan, 
Llúcia Jaime, Laia Albiol, Maria 

Jaa la 
venda! 
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Compte, Laia Casanova, Xavi Bordes, 
Joan Ferrer, David León, Eric Folch, 
Dany Brites, Jesús Sancho, Hector 
Segura i David Miranda. 
Aquesta jornada tocava nadar 
el sempre difícil i dur estil de la 
papallona. Els benjamins competien 
en 50 i 1 00 m papallona, a més de 
la prova de relleus 4 x 50 m bra~a . 

Mentrestant, els alevins nadaven en 
les disciplines de 100 m papallona, 
200m bra~a i en la prova de relleus 4 
x 100 m bra~a . 

Com és costum amb aquesta 
compet1c1o, per poder valorar 
l'actuació deis nostres nadadors, 
abans s'han de compensar els temps 
obtinguts a Benicarló i a Vila-real. 
Per esta raó, cal destacar que amb 
la jornada disputada avui, és la 
quarta vegada consecutiva que 
els nostres nadadors obtenen la 
victoria a les proves de relleus, 
tant els benjamins com els alevins. 
En categoría benjamina, el quartet 
guanyador deis relleus 4 x 50 m 
bra~a estava format per Mikel Ocio, 
Aaron Queralt, Andres Jiménez i 
Martí Segarra. Mentre que els quatre 
components de l'equip aleví que s'ha 
emportat la victoria en els 4x1 00 m 
bra~a han estat: Dani Brites, David 
Miranda, Hector Segura i Joan Ferrer. 
lndividualment i en categoria 
benjamina, en els 50 m papallona 
els dos millors de la provincia van ser 

Hugo Simó i Aaron Queralt. Molt 
bé ho fe ien també Ignacio Rodríguez 
(13), Pau Pepio (14) i Luis Nicolas 
Ospina (19). En 100 m papal lona, 
Martí Segarra quedava classificat en 
2a posició provincial, 6é David Milian, 
8é Angel Lleixa i 12é Mikel Ocio. En 
la mateixa prova pero en categoría 
femenina, les nostres xiquetes 
(Lara, Andrea, Abigail i Ariadna) ens 
demostren cada jornada la seua 
progressió i que no els fa por nadar 
en qualsevol disciplina. 
Respecte a la categoria alevina i 
individualment, Dany Brites era 
el més rapid de la provincia en els 
200 m bra~a (any 1997). El 4t era 
Hector Segura, 6é David Miranda, 
lé Eric Folch i 1 Oé Jesús Sancho. Els 
mateixos nadadors, en els 1 00 m 
papallona també ho van fer molt bé, 
jaque el primer de la provincia va ser 
David Miranda, 3r Hector Segura, 
4t Jesús Sancho, 9é Dany Brites i 14é 
Eric Folch. 
En la mateixa prova, pero dei s 
xics del 1998, el segon classificat 
provincial era David Leon, 4t 
Joan Ferrer i 8é Xavi Bordes. En 
categoría femenina (any 1999), la 
segona de la provincia ha quedat 
Maria Compte, 4a posició per Laia 
Albiol, 5a Llúcia Jaime i 17a Maria 
Galan. L'única representat del 1998, 
Laia Casanova, ha aconseguit un 
meritori 9é lloc en 200 m bra~a . 
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BASQUET. Club BasquetVinaros 

Un buen día de básquet 
Jornada 18 
Senior Femenino Autonómico 

El encuentro femenino tuvo dos 
caras. La primera, que coincidió con 
el segundo y tercer cuarto, estuvo 
muy floja por parte local, aunque en 
los últimos compases de este tercer 
periodo se inició la remontada. El 
Alboraia muy bien armado, con 
orden y mucho acierto, puso en un 
brete la victoria del Promociones 
Becervi. Si bien cuando a finales de 
este tercer periodo las vinarocenses 
se situaban arriba en el marcador, 
iban perdiendo su aplomo y se 
vieron superadas por el mejor 

DI A: DISSABTE, 6.03.201 O 
HORA LLOC 
10-1 1.30 ENVELAT ANNEX 

HORA LLOC 
9-14/16-21 PISTA PARQUET 

HORA LLOC 
17.00 PISTA SINTETICA 
18.30 PISTA SINTETICA 

DI A: DIUMENGE, 7.03.2010 
HORA LLOC 

10.30 PISTA SINTETICA 

12.00 PISTA SINTETICA 

HORA LLOC 
9.30-14.30 PISTA PARQUET 

DI A: DISSABTE, 6.03.2010 
HORA LLOC 

10.00 CAMP CIUTAT ESPORTIVA 
11.30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA 

10.00 CAMP CIUTAT ESPORTIVA 
11.15 CAMP CIUTAT ESPORTIVA 

16.00 CA MP CIUTAT ESPORTIVA 

HORA SORTIDA 
ROTONDA PASSEIG FORA 

8.00 h FORAT 

PROMOCIONES ALBORAIA UPV 
BECERVI-VINARÓS 

juego local. 
La cara buena se vio en el último 
cuarto con un Vi na ros desmelenado 
en defensa y plagado de aciertos en 
ataque, como no vimos el resto del 
encuentro. La zona se les atragantó a 
las chuferas y el rebotear, excelente 
Edna, y el correr Lara y Bea, con el 
acierto de Celia, pusieron las cosas 
en su sitio con la buena dirección 
de Sonia. Significar la recuperación 
para el equipo de Sonia Pascual. 
Parciales: 12-12,12-18,21-13 y 20-9. 
Eliminada Bea. 

PAVELLÓ POLIESPORTIU 
ESPORT CATEGORIA 

CADIRES DE RODES 

ESPORT CATEGORIA 
PATINATGE TOTS 

ESPORT CATEGORIA 
HANDBOL JUV. MASC 

FUTBOL SALA SENIOR MASC. 

PAVELLÓ POLIESPORTIU 
ESPORT CATEGORIA 

HANDBOL INFANTIL 

HANDBOL SENIOR MASC. 

ESPORT CATEGORIA 
PATI NATGE TOTS 

CIUTAT ESPORTIVA 
ESPORT CATEGORIA 
FUTBOL INFANTIL 
FUTBOL CADET 

FUTBOL BENJAMI NA 
FUTBOL ALEVINA 

FUTBOL VETERANS 

ACTIVITAT 

Junior Masculino 

Saltaron a continuación los juniors 
que se enfrentaron a un flojo 
Segorbe. Desde que a finales del 
primer cuarto el Vinaros se sitúa 
por delante en el marcador, los 
visitantes plantaron cara ante el 
juego a ráfagas de los vinarocenses 
que no obstante dominaron el resto 
del encuentro sin agobios, pero 
tampoco con mucha ventaja que 
hizo al encuentro relativamente 
interesante. En el último cuarto 
logran superar definitivamente a los 

ENTRENAMENTS BAMESAD 

CLUB BALONCESTO ENPAL SEGORBE 
VINARÓS 

VISitantes con estos 16 puntos de 
diferencia. A lamentar la actitud de 
algún jugador local que esperamos 
recapacite, puesto que es un peón 
muy importante y mejorar si se 
centra en el juego con el equipo. 
Parciales: 14-7, 16-14, 6-8 y 14-5 
para el 50-34 final. 
Para esta próxima jornada el 
Senior descansa ya que adelantó 
su partido contra el Grau-Castelló 
y el junior visita el feudo del Grau 
de Castelló. 

PARTIT 

PARTIT 
CAR- CURS NACIONAL PATINATGE 

PARTIT 
CLUB BALONMANO VINARÓS - BALONMANO CASTELLÓN 
PUCHAL CLIMATIZACIÓN FS- FS TORREBLANCA 

PARTIT 
CLUB BALONMANO VINARÓS- CP PABLO NERUDA 
CLUB BALONMANO VINARÓS - UNIVERSIDAD POLITÉCNICA 
VALENCIA 

PARTIT 
CAR- CURS NACIONAL PATINATGE 

PARTIT 
VINARÓS 'C. F A- C.D BENICÁSSIM B 
VINARÓS C.F A- C.D BENICÁSSIM B 

VINARÓS CF A- CD CASTELLÓN A 
VINARÓS CF A- CD CASTELLÓN A 

A V. VI NARÓS C. F.- A.V. LA CAVA 

INFORMACIÓ 
Virgi li Verge. Tel. 964 401 286 - Cal portar esmorzar i dinar. Dificultat 

LES ALBAREDES (PORTELL DE MORELLA) mitjana 



Tauler Municipal 

CONSTITUCIÓ BORSATREBALL MEDIADOR/A INTERCULTURAL, SUBGRUP C1 (LABORALS) 

Per Decret d'alcaldia amb data 22 de febrer de 
201 O s'han aprovat les bases específiques que 
han de regir el procés selectiu pera la constitució 
d'una borsa de treball de MEDIADOR/A 
INTERCULTURAL, grup C, subgrup C1 (laborals), 
pel sistema de concurs de merits amb entrevista. 

Requisits: 
• Tindre la nacionalitat espanyola, d'algun deis 
estats membre de la Unió Europea o estrangera 
en els termes establerts a l'art. 57 de la Llei 7/2007, 
de 12 d'abril, de I'Estatut Basic de I'Empleat Públic. 
• Tindre complits 16 anys, i no excedir de l'edat 
maxima de jubilació forc;:osa. 

Tindre la capacitat funcional per al 
desenvolupament de les tasques propies del lloc 

que es convoca. 
• Estar en possess ió del títol de batxiller 
superior, formació professional o equivalent, 
o tindre complertes les condicions per a 
l'obtenció d 'aquest en la data de finalització de 
les instancies. En tot cas, !'equivalencia haura de 
ser aportada per l'aspirant mitjanc;:ant certificat 
expedit per I'Administració competent. En el 
cas de titulacions obtingudes a l'estranger 
haura de tindre's i presentar-se la credencial 
que acredite la seua homologació. Correspon 
a l'autoritat académica competent declarar 
!'equivalencia de títols. 
• No haver estat separat mitjanc;:ant expedient 
disciplinari del servei de qualsevol de les 
Administracions Públiques o deis organs 

constitucionals o estatutaris de les Comunitats 
Autonomes, ni trobar-se en inhabilitació absoluta 
o especial pera ocupacions o carrecs públics per 
resolució judicial, per a l'accés al cos o escala 
de funcionari, o per a exercir funcions similars a 
les que es desenvolupen en el cas de personal 
laboral, el qual haja estat separat o inhabilitat. En 
el cas de ser nacional d'un altre Estat, no trobar-se 
inhabilitat o en situació equivalent ni haver estat 
sotmés a sanció disciplinaria o equivalent que 
impedisca, en el seu Estat, en el mateixos termes, 
l'accés a l'ocupació pública. 
Els interessats poden consultar les bases de la 
convocatoria, en el Butlletí Oficial de la Provincia 
de Castelló o bé en la pagina web de I'Ajuntament 
(www.vinaros.es). 

El Patronat de Turisme de Vinarós informa: 

El Patronat de Turisme de Vinares, el Patronat 
de Turisme de Peníscola i el Centre de Turisme 
de Castelló, organitzen el curs: 

"El turismo familiar: 
actividades en entornos costeros, 
urbanos y rurales" 
Objetivos: 
Conocer qué demandan los clientes de turismo 
familiar y cómo programar un oferta de 
actividades de tiempo libre, tanto en entornos de 
costa, urbanos y rurales. 
Contenidos: 
-Concepto y características del turismo familiar en 
España y Europa. 
-Perfil sociológico del turismo familiar. La oferta y 
la demanda. 
-Marcas y certificaciones en turismo familiar. 
-El turismo en espacios naturales y rurales: guía de 

recursos para familias. 
-El turismo deportivo en la naturaleza: actividades 
acuáticas y terrestres. 
-El turismo cultural con niños: recursos para la 
animación e interpretación. 
-Herramientas para mejorar la comunicación e 
información al turista familiar. 
-Productos y serv1c1os para mejorar la 
competitividad en TF en destino turístico. 
Fechas: 1 y 2 de marzo 
Horario: De 16:00 a 20:00 h (8 h) 
Docencia: ATURFAM 
Dirigido a: Propietarios/as, directivos/as, gerentes, 
comerciales de establecimientos 
turísticos, técnicos municipales de turismo y 
profes ionales en activo del sector turismo. 
Lugar de impartición: Edif. Servicios Sociales -
Biblioteca, e/ Pescadores (Peníscola) 
Plazas limitadas. Cofinanciado por el Fondo 
Social Europeo. 

FECHA lÍMITE DE INSCRIPCIÓN: 3 días hábiles 
antes del inicio del curso. 
Centro de Turismo de Castellón (CdT Castelló) 
C/ Astrónomo Pi erre Mecha in, 2. 12100 Grao de 
Castellón. 

Tel. 964 739 800. 

Fax: 964 739 80. 
E-mail : cdt castellon@gva.es 
DOCUMENTACIÓN NECESARIA: (entregar 
personalmente al Patronato de Turismo de 
Vinares o por fax al964 45 46 00) Castelló) 
Fotocopia del DNI (ambas caras) 
Acreditación de estar en activo (fotocopia nómina, 
contrato, pago autónomos ... ) Documentación 
reciente. 
Rellenar Ficha de Inscripción adjunta (también 
disponible en www.turisme.vinaros.es 
Más info: 
Patronat de Turisme de Vi na ros. Tel. 964 45 52 53 
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DISSABTE 6 DE MATI 

TALLER DE PERIODISME 111 
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DIUMENGE 7 

La Regidoria de Benestar 
Social informa: 

Reconeixement del 
grau i nivell de dependencia 

Les persones que hagen sigut reconegu

des per l'organisme competent, amb un 

Grau 1 de dependencia moderada, ni
vel! 2 o nivel! 1, segons indica el calendari 

d 'implantació del sistema, no podran accedir 

als serveis o prestacions, fins a l'any 2011 o el 

2013 respectivament. 

(Disposició final primera de la Llei 39/2006, de 

14 de desembre, de Promoció de I'Autonomia 

Personal i Atenció a les Persones en situació de ~ 

dependencia) 

Per més informació, adre<;ar-se a Benestar 

Social (pla<;a Sant Antoni, 19, 

tel. 964450075) 

L'Ajuntament 
informa: 

El morrut roig de les palmeres. 
Biología, danys i control. 
A carrec de Juan M. Bernat Fe
liu, tecnic de la Secció de Sani 
tat Vegetal d'Aimassora. 
Conselleria d 'Agricultura, Pesca 
i Alimentació. 

Lloc de celebració: sala d'actes 
de la Biblioteca Municipal, pi. 
Hort deis Escribano, s/n, Vi 
naros. 
Hora: 17.00 h 
Dia: Dilluns 1 de marc;: 

Xarrada dirigida a jardi-
ners, planteristes, tecnics 
d'Ajuntaments, policia munici 
pal i rural, brigades de jardine
ría, etc. 
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Tauler Municipal 

El Consell Municipal de FPA us informa: La Regidoria d'lndústria i 
Comer~ informa: 

El Consell Municipal de FPA us informa que a partir del dilluns di a 8 de mar<; s'obri un nou termini 
de matriculació per als cursos següents: 

REALITZACIÓ DE DIVERSOS 

TALLERS D'ORIENTACIÓ LABORAL 

L'Ajuntament de Vinaros en col ·laboració 
amb la Diputació Provincial de Castelló, 
realitzara diversos tallers d'orientació 
laboral amb l'objectiu de facilitar la 
inserció laboral deis desocupats del 
municipi. 

CURSOS DE CUINA 
JI{~ IAIA HUI<AI<I 1-C II<MAIJ( 11{ 'A 

MONOGRÁFIC: 
CUINA AMB PRODUCTES 28 de maig Divendres 

DE COMER<;: JUST De 17 a 20 h 
juanjo Roda Restaurant El Casino 

MONOGRAFIC: 
7 de maig 

NOVES TENDENCIES 

CU RSOS DE MAQUILLATGE 

CURS DATA HORARI 

LJimarts i dijous 
Maquillatge (iniciació) Del 20 de 15.15 a 16.45 h 

d'abril 

Maquillatge (continuació) al3 de juny Dimarts i dijous 
de 19.30 a 21.00 h 

CU RSOS D' INFORMÁTICA 

FORMADOR/A LLOC 

Centre de FPA 
Arancha Abella 

CEIP Misericordia 

Els tallers, que es desenvoluparan alllarg 
de tot l'any, són els següents: 

1. Elaboració de Currículum Vitae 
2. Taller d'entrevista personal 
3. Taller d 'informació laboral basica 
4. On i com trabar treball 
5. Comunicació verbal i no verbal 
6. Descobrint el teu potencial 
7. Taller basic d'hab ilitats socials 
8. Autoestima i cre ixement personal 

CURS INICI HORARI FORMADOR/A LLOC 

lntroducció a la Del19 d'abril 
informatica (grup H) al14 de juny 

Internet i correu 
electrónic Del20 d'abril 

Grup D al8 de juny 

Photoshop* Del19 d'abril 
(Grup complet) al14 de juny 

Power point* 
Del 20 de maig 
al22 de juny 

Edició de vídeo* 
Del26 d'abril 
al28 de maig 

Dilluns, dimecres 
i divendres 

de 18 a 20 h 

Dimarts i dijous 
de 9.15 a 11.15 h 

Dilluns, dimecres i 
divendres de 20 a 

22 h 

Dimarts i dijous 
de15a17h 

Dimarts i dijous 
de 15 a 17 h 

Eva Roig 

Local deles 
Ames de 

casa 
C. Almeria, 

núm. l 

Antonio Ferrero 

Les persones interessades en la 
realització d'algun taller, hauran de 
presentar la sol-licitud degudament 
emplenada que se'ls facilitara a la 
ADL de I'Ajuntament o que es podran 

~scarregar en www.vinaros.org. 
_ ____ __j 

L'Ajuntament informa: 

*El termini de matriculació per als cursos de Photoshop, Power Point i Edició de vídeo está obert des de l'll de gener de 2010. 

D N 1 Es recorda a tots els 
interessats a fer-se o 
renovar-se el DNI, que 

poden passar per la Secretaria de 
I'Ajuntament, de dilluns a divendres 
en horari de 10.00 a 14.00 h durant el 
mes de febrer, per sol-licitar cita previa i 
poder ser atesos en breus dies. 

L'Ajuntament informa: 

BASCULA PÚBLICA MUNICIPAL 
SITUACIÓ: ca mí vell de Rossell 
(al costat de la nova depuradora) 

PRECIOS BÁSCULA 1 PREUS BASCULA 

PESO /PES PRECIO 1 PREU por/per pesada 

200 10.000 kg 1 fitxa = 1 € 

10.000 20.000 kg 2 fitxes = 2 € 

20.000 30.000 kg 3 fitxes = 3 € 

30.000 40.000 kg 4fitxes = 4€ 

40.000 50.000 kg S fitxes =S € 

Ve nt a/Ven d a de Fichas/F itx es: 
· Caixa Rural Vinaros 
· Cooperativa Agrícola El Salvador Vinaros 

OBERTA LES 24 HORES 

La Regidoria de Turisme informa: 

A tots els empresaris que la Conselleria de 

Turisme ha establert les Ajudes de !'Agencia 

Valenciana de Turisme (AVT) pera l'any 201 O 

en el marc del Pla de Competitivitat del 

Sector Turístic 2009-2011. Resolució de 9 

de desembre de 2008, publicada al DOCV N° 

6210 del19/2/2010. El termini de presentació 

de sol·licituds és d'un mes a comptar a partir 

del dia següent de la publicació al DOCV. 

Si és del vostre interés podeu accedir a 

aquesta informació a través de la web de la 

Conselleria de Turisme: www.comunidad

valenciana.org, apartat Programa d'lncentius. 

__ _j 
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ESQUELES 

ESQUELES 1f' 

íf Preguéu Déu per 1' Onima de 

Juan Bta. Forner Gonel 
Que morí cristianament a Vinares 

el dio 21 de febrer de 201 O als 7 6 anys. 

A.C.S. 

Els seus ofligits: Esposa, fills, néts i demes famílio preguen 
uno oració per l'etern descans de lo sevo cmimo. 

La fomília FORNER-ARENÓS ogroe'ixen les 
mostres de condal i afecte rebudes, així com 

l'acomponyoment o les honres fúnebres de Batiste. 

Vino ros, more; 201 O 

lf Rogad a Dios por el alma de 

Antonia Gómez Lázaro 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 20 de febrero de 201 O, a los 88 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos; Hijos, nietos, biznietos y demás familia 
ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 

TU FAMILIA TE RECORDARÁ SIEMPRE CON MUCHO CARIÑO. 

Vinorós, marzo 2010 MAPFRE SEGUROS 

EL DIARIET 
SETMANARI D'INFORMACIÓ LOCAL 

El trobareu 
en els següents punts de venda 

Katia 1 Av. País Valencia 

Lisboa 1 Av. País Valencia 

Sagal 1 c. st. Tomas 

Portilla 1 c. Costa i Borras 

La Mera 1 Trv. Satont 

Pilar Garcia 1 Pg. Colom 

MercaPress 1 Av. Picasso 

Tres Pontets 1 Av. Pablo Béjar 

Llapis i Paper 1 Av. Leopoldo Ouerol 

Dolcet 1 Av. M. Auxiliadora 

Kiosco C/ Pilar 1 PI. st. Esteve 

Diaris 1 PI. Jovellar 

Arnau 1 c. st. Cristotol 

PUBLICITAT 

SERVICIO PERSONALIZADO 
CREMACIONES 

6 mar~ 2010 

TRASLADOS NACIONALES E INTERNACIONALES 

SERVICIO 24 HORAS 
964 41 09 09 
608 66 20 39 

SERVICIO PARTICULARES Y COMPAÑÍAS 
PÍDANOS PRESUPUESTO 

• 

El Diariet 



FARMACIES DE GUARDIA 
HORARI DE GUARDIES 

de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704 

6 mar9 FERRER pi. Sant Antoni, 39 

7 mar9 ROCA c. Sant Francesc, 6 

8 mar9 GUIMERA pi. Parroquial, 11 

9 mar9 ADELL av. Pius XII (cant. Picasso) 
10 mar9 SANZ c. Pont, 83 

11 mar9 VALLS zona turistica nord, 11 

12 marv MATEU c. Sant Francesc, 103 

13 mar9 TORREGROSA av. Uibertat, 9 

TELEFONS D'INTERÉS 

Ajuntament 964 40 77 00 
~~~~~ ~~n~ 
Ambulatori 964 45 34 00 
Biblioteca 964 45 95 90 
Casal Jove 964 40 03 14 
Cerrajero 24h · La solución rápida 627 849 392 
Cerrajero 24h · Vimar 667 60 70 86 
Contribucions 964 45 47 52 
Cultura 964 40 79 61 
Creu Roja Vinarós 964 45 94 64 
Ecoparc 1 Recollida de mobles 964 40 78 03 
Emergéncies 112 
Emergéncies ambuláncia 670 00 89 32 
Ermita de Vinarós 964 45 68 47 
Escala d'Art 964 45 38 02 
Escala de Música 964 45 62 03 
Centre de Formació de PersonesAdultes "llibertaf': 964 45 30 44 
Consell Municipal de Formació de PersonesAduttes: 964 40 7 4 93 
Gas bula 964 45 11 24 
Gruas y taxis Jaime Bas, S .L. · 24 horas 964 40 1111 
Guardia Civil 964 40 71 40 
H1senda 964 40 22 11 
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00 
Hospital (cita prévia) 964 47 71 60 
lnfodona 964 45 64 52 
lnformació i Turisme/OMIC 964 45 33 34 
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50 
ITV 90212 00 13 
Participació Ciutadana 900 50 63 76 
Patronal d'Esports 964 45 46 08 
Patronal de Turisme 964 45 52 53 
Policia Local 964 40 n 04 
PROP 964 456 234/012 
Radio Taxi Vinarós 964 45 51 51 
Recollida d'animals perduts 964 45 00 07 
Registre civil 964 45 28 n 
Registre de la propietat 964 45 18 14 
SERVEF (Oficina d'ocupació) 964 45 05 16 
Serveis Socials 964 45 00 75 
Taxi Lorca 600 600 333 
Víctimes de la violencia de génere 016 

HORARI DE MISSES 
Parróquia arxiprestal de I'Assumpció: Laborals: 9.00 i 19.00 h. Festius: 
9 00, 1 0.30, 12.00 i 19.00 h 
Convent Divina Providencia: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h 
Parróquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h 
Sant Roe: Dissabte: 20.30h Quliol i agost) 
El Carme deis Mariners: Festius: 10.15 h 
Residencia de Sant Sebastiil: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 
Església Evangelica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
biblic: 20 h 
Església Evangelica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11 .00 h 

Reg. Exp. diari Arco 

Talgo 13.41 diari Reg. Exp. 

Regional 

Talgo 14.31 16.37 diari Alaris 

Alaris 15.38 17.39 diari Talgo 

Arco 18.20 20.51 diari Regional 

Talgo 18.36 20.51 diari Talgo 

Reg. Exp. 18.52 22.08 diari Talgo 

Alaris 21 .29 23.46 diari NO<i<} Regional 

Alaris 
Talgo 22.02 23.58 diumenge Reg. Exp. 

9.31 

8.10 

11 .00 

12.00 

13.25 

15.00 
17.00 

18.45 

19.00 

19.33 

AUTO BU SOS 
• VINARÓS · BARCELONA 
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15 
BARCELONA- VINARÓS 
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21 .30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30 i 21 .30 Diumenges i festius: 11 .00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat 
'Confirme u sempre l'horari al teléfon: 902 11 98 14 · HIFE 
• VINARÓS-CASTELLÓ 
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital) 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso) 
Tots els autobusos surten 10 min. abans del pare de les Caterinetes 
CASTELLÓ-VINARÓS 
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso) 
'Confirme u /'horari al 964 40 19 36 ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

• VINARÓS-MADRID 
DIUMENGES DIARI DIARI EXPRES 

Vi na ros 00,30 10,30 16,00 
Madrid 07,00 17,30 22,35 

MADRID-VINARÓS 
DIUMENGES OIARI DIARI EXPRES 

Madrid 01 ,00 08,00 15,00 
Vinaros 07,55 15,10 21 ,35 

• VINARÓS-SARAGOSSA 
Diari: 7.00 i 15.30 
SARAGOSSA-VINARÓS 
Diari: 10.45 i 15.30 
Parada: Av. Llibertat 
'Confirmeu sempre /'horari al teléfon: 90211 9814 · HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ (continua a Valencia) 
De dilluns a divendres: Vinarós 7.30, Castelló 8.45, Valencia 9.45 
Dissabtes: Vinarós 7.30, Castello 9.30,Valencia 10.30 
• VALENCIA-CASTELLÓ-VINARÓS 
De dilluns a divendres: Valencia 13.30, Castelló 15.00, Vinarós 17.00 
Dissabtes: , Valencia 14.00, Castello 15.00,Vinarós 17.00 
• VINARÓS-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45 
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30 
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00 
TORTOSA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11 .30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15 
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05 
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05 
Parada: Av. Llibertat 
'Contirmeu sempre /"horari al teléfon: 902 11 98 14 HIFE 
• VINARÓS-ULLDECONA-STA. BARBARA-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BARBARA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 14.45 
• VINARÓS-ULLDECONA·LA SENIA-ROSSELL 
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL·LA SENIA-ULLDECONA-VINARÓS 

Parada: Av. Llibertat De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30 
'Contirmeu sempre /'horari al teléfon. 902 02 09 99 ·AUTO RES Parada: Av. Llibertat 

• VINARÓS (AV. PICASSO)- ST. MATEU • CATÍ • De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

VINARÓS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LAJANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ 
8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella 

13.30 
16.00 
18.15 

13.35 
1605 
18.20 

13.50 
16.20 
18.35 

14.00 
16.30 

18.45 19.00 

14.10 
16.40 

19.10 

14.35 
16.55 

19.25 

14.20 
Continua a Morella 

19.45 19.50 20.00 

CATÍ • ST. MATEU • VINARÓS (AV. LLIBERTAT 1 CATERINETES) · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LAJANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÓS 

6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10 
Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00 

14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45 

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00 

AUTOBUSOS VINAROS • BENICARLÓ • PENÍSCOLA 
• VINARÓS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA 

6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11 .00, 11 .30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21 .00, 21 .30 i 22.00 
Els autobusos surten 1 O minuts abans del Pare de les CateriMtes 

AUTOBUSOS URBANS 
• ZONANORD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)· Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS(') 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)· Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11 .00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 9.30, 10.10, 11 .20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50 

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÓS (Av. Llibertat i Caterinetes) 
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11 .00, 11 .30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21 .30, 22.00, 22.30 i 
23.00. Tots e/s aulobusos 1enen parada a I"Ho~pdal 

• ZONASUD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Església)· Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00 

DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS(') 
Vinaros (Església)· Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15 

(')Eis diumenges i festius només hi haura servei durant els mesos de julio/ i agost 

9.55 diari Reg . Exp. 7.20 ~~-~ Talgo 11.25 diari 
12.19 diari Reg. Exp. 8.28 10.17 dissabte Regional 10.35 12.29 diari 

1101Tl6fimdlorl 

8.27 dissabte 
procedttxdl>lon. 

Arco 9.56 10.34 11.21 .J!~[j io<t Talgo 12.57 13.50 14.31 diari 

12.52 diari Reg. Exp. 12.19 13.18 14.18 diari Alaris 15.05 15.51 16.36 diari 

13.49 diari Alaris 12.53 13.37 14.30 diari Regional 16.10 17.10 18.10 diumen e 
llOOlésfrts a 

13.55 diari 
prO<edmde lolt. 

Talgo 13.50 14.25 15.15 diari Arco 16.50 17.44 18.19 diari 

16.47 diari Reg. Exp. 13.56 14.48 15.48 diari Reg. Exp. 17.00 17.57 18.52 diari 
18.57 diari Talgo 16.48 17.25 18.21 diari Talgo 17.07 18.00 18.35 diari 

19.02 diumen~ 
pro<,;,d"UI . 

Talgo 18.58 19.40 20.25 diari Alaris 20.50 20.48 21 .28 diari 

21 .28 diari Reg. Exp. 19.03 19.56 20.50 diumenge Regional 20.10 21 .02 21.53 diari 
IIOI!l6~MaÍOft. 

22.28 diari Alaris 21 .29 22.10 23.02 diari Talgo 20.19 21 .20 22.02 diumenge 
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VIRGEN 
O E L , 
LIDON 
1'\1•1••'-11 11{\l{l'l'-

Ante posibles comentarios vertidos, Virgen del Lidón 

LES INFORMA 

1. Que Virgen Del Lidón es una empresa familiar independiente con más 
de 40 años de experiencia en el sector y que no actúa nunca bajo ningún otro 
nombre comercial ni pertenece a ningún otro grupo funerario . 

2. Recuerde que tanto si es un servicio particular, judicial o como si tiene 
contratado un seguro de decesos con una funeraria concertada en particular; 
usted es libre de escoger la empresa funeraria que quiera. 
(No se deje influir por equivocas recomendaciones como que tardamos en 
atender, tenemos todas las salas ocupadas, somos más caros, etc ... ) 

3. Si usted quiere que sea nuestra empresa la que le realice el servicio o 
simplemente nos requiere con carácter informativo le atenderemos sin ningún 
compromiso por su parte; en nuestras instalaciones sitas en C/ Cementerio, 
n°15 o asegurandose de que está contactando directamente con nosotros en 
el teléfono 964 40 73 48. 

Servicioso~ecidos por ~irgen del Lidón ~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

Servicios particulares Traslados nacionales 
y CJAS de seguros e internacionales 

Servicio 
de Floristería 

Incineraciones Exhumaciones 
e Inhumaciones 

Lápidas 

SERVICIO 24 HORAS 964407348 

Esquelas 

' TANATORIO en Camino Cementerio no 15 de VINAROS. 
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